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2024 YILI NİSAN AYI TOPLANTISI I. BİRLEŞİMİ 
MECLİS GÜNDEMİNE İLİŞKİN TOPLANTI TUTANAĞI 

 
 

          1. BÖLÜM 
MECLİS GÜNDEMİ 

 
  

Gündem No   :97509404-105.02-4/1                                              Toplantı Tarihi   : 16/04/2024  
Toplantı Yeri : İzmir Kültürpark Fuar Alanı 4 No’lu Hol                          Toplantı Saati    : 17.00 

   Konak/İZMİR 
                          (İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Toplantı Salonu) 

 
 I. BAŞKAN TARAFINDAN MECLİSİN AÇILIŞI 

 
 II. SAYGI DURUŞU VE İSTİKLAL MARŞI 

 
 III. BAŞKANLIK MAKAMINCA GEÇİCİ KÂTİP ÜYELERİN TESPİTİ VE 

GÖREVLENDİRİLMESİ 
 

 IV. TOPLANTI YETER SAYISININ TESPİTİ  
 

 V. MECLİS TOPLANTILARININ SESLİ VE GÖRÜNTÜLÜ KAYDA GEÇİRİLMESİ 
 

 VI. MECLİS ÜYELERİNCE VERİLECEK ÖNERGELERİN GÜNDEME ALINMASI VE 
GÖRÜŞÜLMESİ  
 

 VII. GEÇEN TOPLANTI TUTANAĞINDA MADDİ HATA YAPILIP YAPILMADIĞININ 
GÖRÜŞÜLMESİ 
 

 VIII. MECLİS I. VE II. BAŞKAN VEKİLLERİNİN GİZLİ OYLA SEÇİLMESİ  
 

 IX. MECLİS DİVAN KÂTİPLERİNİN GİZLİ OYLA SEÇİLMESİ  
 

 X. BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ ENCÜMEN ÜYELERİNİN GİZLİ OYLA SEÇİLMESİ  
 

 XI. ESHOT İDARE ENCÜMENİ ÜYELERİNİN GİZLİ OYLA SEÇİLMESİ  
 

 XII. EGE BELEDİYELER BİRLİĞİNE BELEDİYEMİZİ TEMSİL ETMEK ÜZERE 1 (BİR) 
ASIL, 1 (BİR) YEDEK ÜYENİN GİZLİ OYLA SEÇİLMESİ  
 

 XIII. TARİHİ KENTLER BİRLİĞİNEBELEDİYEMİZİ TEMSİL ETMEK ÜZERE 3 (ÜÇ) ASIL, 
2 (İKİ) YEDEK ÜYENİN GİZLİ OYLA SEÇİLMESİ VESAYIN MECLİS HEYETİNCE UYGUN 
GÖRÜLMESİ HALİNDE MECLİS DIŞINDAN KATILACAK 1 (BİR) ÜYENİN 
BELİRLENMESİ  
 

 XIV. TÜRKİYE SAĞLIKLI KENTLER BİRLİĞİNE BELEDİYEMİZİ TEMSİL ETMEK 
ÜZERE 3 (ÜÇ) ASIL ÜYENİN GİZLİ OYLA SEÇİLMESİ  
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 XV. İZMİR KUŞ CENNETİNİ KORUMA VE GELİŞTİRME BİRLİĞİNE BELEDİYEMİZİ 
TEMSİL ETMEK ÜZERE 12 (ONİKİ) ASIL, 6 (ALTI) YEDEK ÜYENİN GİZLİ OYLA 
SEÇİLMESİ  
 

 XVI. KURULMASI ZORUNLU OLAN İHTİSAS KOMİSYONLARI ÜYELERİNİN SEÇİLMESİ 
 

 1) İmar ve Bayındırlık Komisyonu 
2) Çevre ve Sağlık Komisyonu 
3) Plan ve Bütçe Komisyonu 
4) Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonu 
5) Ulaşım Komisyonu  
 

 XVII. DENETİM KOMİSYONU RAPORU İLE İLGİLİ BİLGİ VERİLMESİ 
 

 XVIII. BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİNİN 2023 YILI FAALİYET RAPORU 
 

 XIX. ESHOT GENEL MÜDÜRLÜĞÜNÜN 2023 YILI FAALİYET RAPORU 
 

 XX. MECLİS İHTİSAS KOMİSYONLARI ÜYELERİNİN SEÇİLMESİ 
 6- Hukuk Komisyonu 

7- Avrupa Birliği ve Dış İlişkiler Komisyonu  
8- Turizm ve Fuarcılık Komisyonu  
9- Tarım, Orman ve Hayvancılık Komisyonu  
10- Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Komisyonu 
11- Kent Konseyi Komisyonu  
12- Engelsiz İzmir Komisyonu  
13- Sokak Hayvanlarını Koruma Komisyonu  
14- Deprem ve Afet Komisyonu  
15- Esnaf, Meslek Odaları ve Tüketiciyi Koruma Komisyonu  
16- Sosyal Politikalar Komisyonu  
17- Kentsel Dönüşüm ve Konut Politikaları Komisyonu  
18- Kooperatifler ve Pazar Yerleri Komisyonu  
19- Deniz, Kıyı Alanları ve Limanlar Komisyonu  
20- Sürdürülebilir Enerji ve İklim Değişikliği Komisyonu  
21- Çocuk Hakları ve Çocuk Dostu Kent Komisyonu  
22- Gençlik, Üniversiteler ve İstihdam Geliştirme Komisyonu  
23- Organize Sanayi Bölgeleri Komisyonu 
24- İleri Yaş Çalışmaları Komisyonu 
 

 XXI. İHTİSAS KOMİSYONLARINDAKİ BAŞKANLIK ÖNERGELERİNİN GÖRÜŞÜLMESİ 
 1. 30 Ekim 2020 İzmir Depremi ile 06-07 Şubat 2023 Kahramanmaraş Depremi sonrasında yapılarda 

meydana gelen hasar ve yıkımların yol açtığı can kayıpları dikkate alındığında, vatandaşlarımızın can ve 
mal güvenliğinin sağlanabilmesi amacıyla yürürlükteki mevzuatta yapı izinlendirme iş ve işlemlerinin 
yeniden incelenerek güvenli ve depreme dayanıklı yapıların oluşturulmasına yönelik İzmir Büyükşehir 
Belediyesi yetki alanı dâhilinde, "Gevşek kum, çakıl veya yumuşak – katı kil tabakaları içeren zeminler 
veya sıvılaşma riski yüksek zeminlerde; iskan edilen ve/veya imar planına göre kat adedi 5 ve daha fazla 
olan binalarda, binayı tümüyle kuşatan yatay rijitlikli çevre perdelerine sahip iskan edilmeyen en az bir 
adet bodrum kat yapılması gereklidir.", "Deprem öncesi ve sonrası kullanımı gereği insanların uzun süreli 
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ve yoğun olarak bulunduğu (Hastaneler, dispanserler, sağlık ocakları, itfaiye bina ve tesisleri, PTT ve 
diğer haberleşme tesisleri, ulaşım istasyonları ve terminalleri, enerji üretim ve dağıtım tesisleri, vilayet, 
kaymakamlık ve belediye yönetim binaları, ilk yardım ve afet planlama istasyonları, okullar, diğer eğitim 
bina ve tesisleri, yurt ve yatakhaneler, müzeler vb.) 3 kat ve üzeri olan veya bina yüksekliği 10.50 m’yi 
geçen ayrık nizam yapılarda (bu karar öncesi ihalesi yapılmış kamu tarafından yapılan/yaptırılanlar 
hariç) sismik izolatör kullanılmalıdır. Bu yapılarda ayrıca rijit bodrum kat yapılması gerekli 
değildir.""İzmir Büyükşehir Belediye Başkanlığınca yüksek yapıların tasarım, yapım ve denetim 
aşamalarının kent bütününde sağlıklı, güvenli ve eşgüdümlü yürütülmesinin sağlanması amacıyla; 
bodrum katlar dahil olmak üzere toplam kat adedi 13'ü aşan (13 kat hariç) yapılar için hazırlanan 
projelere, İzmir Büyükşehir Belediyesinin ilgili birimleri, ilgili meslek odaları ve ilgili ilçe belediyesi 
temsilcilerinden oluşturulacak İnceleme Kurulundan ön Olur alınmadan Yapı Ruhsatı, Uygunluk Belgesi 
alınmadan yapı Kullanma İzin Belgesi verilemez. İnceleme Kurulu çalışma usul ve esasları ile yüksek 
yapılara ilişkin değerlendirme kriterleri ayrıca belirlenecektir." şeklinde uygulama yapılması önerilmekte 
olup; Meclisimizce karara bağlanması hususunun görüşülmesi.  (Yapı Kontrol Dai.Bşk.E.1244267) 
 

 2. “İzmir Büyükşehir Belediye Meclisinin 01/03/2021 tarihli ve 05.196 sayılı Kararı ile İlçe Belediyeleri 
tarafından tespit edilmiş olan "Mevcut Plandaki Durumu Korunacak Alan" sınırları dışında kalan 7269 
sayılı Kanun kapsamında ağır ve orta hasarlı olarak tespit edilen ruhsatlı yapılarla, 6306 sayılı Kanun 
kapsamında riskli yapı olarak tespit edilmiş yapıların dönüşümü için; İzmir il Sınırları içerisinde 30 Ekim 
Depremi sonrası 7269 sayılı Kanun Kapsamında ağır ve orta hasarlı tespiti yapılmış ruhsatlı yapıların 
bulunduğu parsellerle 01/01/1998 tarihinde yürürlüğe giren “Afet Bölgelerinde Yapılacak Yapılar 
Hakkında Yönetmelik" öncesinde ruhsat almış veya 6306 sayılı Kanun kapsamında riskli yapı olarak 
tespit edilmiş yapıların dönüşümüne ilişkin yapılacak olan yeni inşaat ruhsatı müracaatlarında; talep 
edilmesi durumunda, yapı ruhsatı ve eki mimari projesinden hesaplanan toplam yapı inşaat alanına %20 
ilave edilir. Yeni yapılacak yapılarda, toplam yapı inşaat alanına ilave edilen %20 artış; ruhsat ve eki 
mimari projesinde belirlenen kat adedinden 2 kat fazla olarak kullanılabileceği gibi taban alanında da 
kullanılabilir. Ancak aynı ada/parsel içerisinde yer alan ve gabarisinde ruhsatlı olarak teşekkül etmiş 
mevcut yapıların bahçe mesafelerini dikkate alarak Teknik Komisyon tarafından ada bazında kitle etüdü 
hazırlanması ve taban alanı yapı yaklaşma mesafeleri içerisinde kalmak koşulu ile parsel alanının %60’ını 
geçemez.” şeklinde düzenleme getirilmesine yönelik Yazılı Önerge. (Büyükşehir Belediyesi Meclis 
Üyeleri Hakan YILDIZ, Özgür HIZAL, Cüneyt UMUTLU. E.1494164) 
 

 3. 30 Ekim Depremi sonrası mevcut yapıların depreme karşı güvenliğini sağlamak, kentin kangren olmuş 
çarpık kentleşme haiz bölgelerini programlı, sürdürülebilir ve kent bütününe sirayet edecek bir yenileme 
programı kapsamında sağlıklaştırmak, uygulama modelini tüm aktörlerin onayıyla kent genelinde eş 
zamanlı yürüyen bir yenileme senaryosuna dönüştürmek ve önergede açıklanan iş programı ve kriterler 
çerçevesinde tarif edilmiş yöntemin değerlendirilmesine yönelik Yazılı Önerge. (Büyükşehir Belediyesi 
Meclis Üyeleri Hüsnü BOZTEPE, Hakan YILDIZ, Özgür HIZAL. E.1494152) 
 

 4.Önergede belirtilen tespitler doğrultusunda,18/08/2023 tarihli ve 05.836 sayılı İzmir Büyükşehir 
Belediyesi Meclis Kararı ile 7269 sayılı Kanun kapsamında ağır ve orta hasarlı yapılara ilişkin 
tanımlanan %20 ilave inşaat alanı hakkının söz konusu ağır ve orta hasarlı yapılarla birlikte aynı parsel 
içinde bulunan ruhsatlı yapılar içinde tanımlanması yönünde gerekli kararın alınmasınayönelik Yazılı 
Önerge. (Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyeleri Kemal SEVİNÇ, Halil AKBULUT. E.1536482) 
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 5. 5393 sayılı Belediye Kanununun 15. maddesi ile diğer Kanun ve Yönetmelikler uyarınca planların 
yapılmasında ve kentleşmeye esas imar planlarının düzenlenmesine esas olarak alınan bölge nüfusuna 
yapılaşmaya esas yeşil alan ve otopark alanlarının hesaplanması ve tasarlanması noktasında 
öngörülmeyen Karavan (çekme, motokaravan) tinyhouse ve konteyner gibi geçici konaklama amacıyla 
kullanımları özellikle şehir içi kullanımlar bölgede yerleşik düzende yaşayan vatandaşlarımız açısından 
mağduriyet oluşturmakta ve bu nedenle konunun ilgili mevzuatlar çerçevesinde incelenerek Meclisimizce 
gerekli düzenlemelerin yapılması hususunun ilgili İhtisas Komisyonlarınca görüşülmesine yönelik Yazılı 
Önerge. (Büyükşehir Belediye Meclisi Üyeleri Hüsnü BOZTEPE, Özgür HIZAL, Murat AYDIN, Kemal 
SEVİNÇ, Cüneyt UMUTLU. E.1695253) 
 

 6. İzmir il sınırları içinde yaşayan yurttaşlar açısından; çoklu ayrımcılık biçimlerini ortadan kaldırarak 
herkes için siyasal, ekonomik, sosyal, kültürel ve yerel karar alma mekanizmalarına katılım çerçevesinde 
eşit fırsatlara sahip olduğu kapsayıcı bir şehir oluşturulması konularında iş birliği yapılması, bu konuda 
ortak projeler ve faaliyetler yürütülmesi amacıyla; İzmir Büyükşehir Belediyesi ile Eşit Haklar İçin 
İzleme Derneği (ESHİD) arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün 
kabulü ile söz konusu Protokolün imzalanabilmesi için İzmir Büyükşehir Belediye Başkanına yetki 
verilmesi hususlarının görüşülmesi. (Sosyal Projeler Dai.Bşk.E.1853395) 
 

 7. Strateji Geliştirme Dairesi Başkanlığı tarafından hazırlanan “Strateji Geliştirme Dairesi Başkanlığı 
Çalışma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağının” görüşülmesi. (Strateji Geliştirme 
Dai.Bşk.E.1848255) 
 

 8.Belediyemiz ile Kosta RikanınEsparza Belediyesi arasında, Kosta Rika ile hâlihazırda devam eden 
dostluk ilişkilerimizi ilerletmek adına, her iki ülke ve kentleri ile vatandaşlarının yararına ortak projelerin 
geliştirilip uygulanmasına vesile olacak, iki kent arasındaki iş birliğini artıracağına inandığımız bir 
Kardeş Kent ilişkisi kurulması öngörüldüğünden, kurulacak kardeş kent ilişkisinin özellikle sürdürülebilir 
turizm, kültürel iş birliği, eğitim, liman ticareti, altyapı yatırımları ve çevre duyarlılığına ilişkin 
farkındalığın artırılmasına yönelik projelerin geliştirilmesi konularında iki ülke ve kent arasında karşılıklı 
fayda sağlaması beklenmekte olup, bu çerçevede; Türkiye Cumhuriyeti İzmir Büyükşehir Belediyesi ile 
Kosta Rika'nın Esparza Belediyesi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 
Kardeş Kent Anlaşmasının imzalanması hususunun görüşülmesi. (Dış İlişkiler ve Turizm 
Dai.Bşk.E.1847228) 
 

 9. Seferihisar Belediye Başkanlığı, Seferihisar ilçesinde yapılacak olan KDV dâhil 11.398.800,00-TL 
ihale bedelli "Camikebir Mahallesi Karakayalar Mevkii Çelik Çatı Yapımı İşi"nin Belediyemizle birlikte 
ortak proje kapsamında yapılmasını talep etmekte olup, söz konusu tesisin yapımı için sözleşme tutarının 
%75'i olan KDV dâhil 8.549.100,00-TL tutar karşılığı yapılacak yardımın önerge ekinde yer alan 
protokol kapsamında değerlendirilerek Belediyemizce karşılanması hususunun görüşülmesi. (Yapı İşleri 
Dai.Bşk.E.1846554) 
 

 10. Dikili Belediye Meclisinin; ilçe sınırları dahilinde afetlere hazırlık kapsamında riskli yapı tespiti 
yapılarak yıkılan yapıların bulunduğu parsellerde, mevcut yapılaşmasında otoparkı bulunmayan, arazinin 
yer altı su seviyesinin yüksek olması sebebiyle bodrum kat yapılması risk arz eden, imar planında bitişik 
nizam-blok nizam olan parsellerde, riskli yapıların kentsel dönüşümüne teşvik edilmesi amacıyla proje 
müelliflerince hazırlanan ve belediyenin teknik personelleri tarafından onaylanan teknik rapor 
doğrultusunda otopark bedeli alınmak suretiyle yapılaşmaya izin verilebileceğine ilişkin alınan 
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03/01/2024 tarihli ve 199 sayılı Kararının görüşülmesi. (Yapı Kontrol Dai.Bşk.E.1834692) 
 

 11. İtfaiye Dairesi Başkanlığı tarafından Torbalı İtfaiye Grubumuza Ankara İtfaiyesinde görev yapmakta 
iken şehit düşen itfaiye personeli Fahri Can YAVAŞ’ın isminin verilmesi; İTOB Organize Sanayi 
Bölgesinde bulunan İtfaiye Grubuna da Menderes ilçesi, Oğlananası Mahallesinde çıkan orman yangınına 
müdahale sırasında şehit olan Mustafa GÜRPINAR’ın isimlerinin verilmesinin uygun olacağı 
değerlendirilmiş olup; Torbalı İtfaiye Grubunun adının “Fahri Can YAVAŞ İtfaiye Grubu”, İTOB 
Organize Sanayi Bölgesinde bulunan İtfaiye Grubunun adının “İTOB Mustafa GÜRPINAR İtfaiye 
Merkezi” olarak değiştirilebilmesi hususunun görüşülmesi. (İtfaiye Dai.Bşk.E.1834127) 
 

 12. İzmir ili içinde el ve parmak kaybı yaşayan, ampütasyon işlemi tamamlanmış bireylerin ihtiyaçlarının 
ve durumlarının kapsamlı bir şekilde araştırılması ve tespiti, topluma entegrasyonu ve yaşam kalitelerinin 
iyileştirilmesine katkıda bulunulması amacıyla İzmir Büyükşehir Belediyesi ile ROBOT EL Derneği 
arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün kabulü ile söz konusu 
Protokolün imzalanabilmesi için Büyükşehir Belediye Başkanına yetki verilmesi hususlarının 
görüşülmesi. (Strateji Geliştirme Dai.Bşk.E.1830513) 
 

 13.  Selçuk Belediye Meclisinin; Selçuk Belediyesinin 2024 Mali Yılı Tarife Cetveli Üçüncü Bölüm Fen 
İşleri Müdürlüğünün 2024 Mali Yılı Ücret Tarifesinin 11/c maddesine "177 Orman Yangın İhbar" 
ibaresinden sonra gelmek üzere “ve AKUT Arama Kurtarma Derneği” ibaresinin eklenmesine yönelik, 
07/02/2024 tarihli ve 36 sayılı Kararının görüşülmesi. (Yazı İşleri ve Kararlar Dai.Bşk.E.1844042) 
 

 14. Eskişehir Büyükşehir Belediye Başkanlığı tarafından barındırılmak üzere bedelsiz devri talep edilen; 
Belediyemiz Park ve Bahçeler Dairesi Başkanlığına bağlı İzmir Doğal Yaşam Parkı Şube Müdürlüğü 
taşınır (demirbaş) kayıtlarında bulunan 1 adet Zebranın nakliyesi Eskişehir Büyükşehir Belediye 
Başkanlığına ait olmak üzere hibe olarak verilebilmesi hususunungörüşülmesi. (Park ve Bahçeler 
Dai.Bşk.E.1834568) 
 

 15. Kiraz Belediye Meclisinin; 2024 Mali Yılı Bütçe, Vergi Resim Harç Tarife Cetveli, Ücret Tarife 
Cetvelinde bulunan B-16 Hayvan Pazarı Temizleme Ücretinin önergede yer alan tabloda belirtildiği 
şekilde uygulanmasına yönelik, 01/03/2024 tarihli ve 16 sayılı Kararının görüşülmesi. (Yazı İşleri ve 
Kararlar Dai.Bşk.E.1853878) 
 

 16.Belediye Meclisimizin 10/01/2022 tarihli ve 14 sayılı Kararı ile Buca ilçesi, Kozağaç Mahallesinde 
bulunan meydana “Demokrasi” ismi verilmesi sonucunda, bu ismin yine Buca ilçesi, Kırklar 
Mahallesinde bulunan “Demokrasi Caddesi” ile tekrarlı duruma düşmesinden dolayı; Kozağaç 
Mahallesinde bulunan meydanın isminin “Buca Demokrasi” olarak düzenlenmesi talebinin 
görüşülmesi.(Harita Dai.Bşk.E.1822433) 
 

 17. Karşıyaka Belediye Başkanlığının 06/02/2024 tarihli ve 214209 sayılı Yazısı ve Eren FIRAT’ın 
09/02/2024 tarihli Dilekçesine konu; Karşıyaka ilçesi, Yalı Mahallesinde bulunan 6323 no’lu Sokağa 
“Öğretmen Özgür Tok” isminin verilmesi talebinin görüşülmesi.(Harita Dai.Bşk.E.1826016) 
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 18. Menderes Belediye Başkanlığının 13/02/2024 tarihli ve 88942 sayılı Yazısı ve ekindeki 07/02/2024 
tarihli ve 21 sayılı Meclis Kararına konu; Barbaros Mahallesinde bulunan 430 no’lu Sokağa “Şehit U/H 
Tekns. Asb. Kd. Çvş Şükrü Karadirek” isminin verilmesi talebinin görüşülmesi. (Harita 
Dai.Bşk.E.1825907) 
 

 19. Karşıyaka ilçesi, Şemikler Mahallesi, 26104 ada, 1 parselde kayıtlı taşınmazın, İzmir Bölge İdare 
Mahkemesi, Üçüncü İdari Dava Dairesinin Kararı doğrultusunda, "Akaryakıt ve Servis İstasyonu Alanı 
(LPG Tesisi yer alabilir.)" olarak düzenlenmesine yönelik hazırlanan 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı 
Değişikliği önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1836816) 
 

 20. Sosyal Projeler Dairesi Başkanlığına bağlı Çocuk Belediyesi Şube Müdürlüğünün çalışmalarına esas 
olmak üzere İzmir Büyükşehir Belediyesi ile SahilevleriRotary Kulübü Derneği arasında imzalanmak 
üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün görüşülmesi. (Sosyal Projeler Dai.Bşk.E.1855045) 
 

 21.Karşıyaka ilçesi, Şemikler Mahallesi, 27038 ada, 2 no’lu (356,29 m²) taşınmazın Belediyemize ait 
1034720/5700640 (64,67 m²) hissenin diğer hissedar adına satışının yapılması veya kat karşılığı verilmesi 
hususunun görüşülmesi. (Emlak Yönetimi Dai.Bşk.E.1642598) 
 

 22. Karşıyaka Belediye Meclisinin; Karşıyaka Belediyesi İşletme ve İştirakler Müdürlüğü tesislerinde 
verilen hizmetlerle ilgili önergede belirtilen tarifelerin uygulanmasına yönelik, 07/03/2024 tarihli ve 27 
sayılı Kararının görüşülmesi. (Yazı İşleri ve Kararlar Dai.Bşk.E.1864915) 
 

 23. Çiğli Belediye Meclisinin 07/06/2023 tarihli ve 05/47 sayılı Kararı ile uygun görülen, Büyük Çiğli 
Mahallesi, 11689 ada, 1 parsel ile 11690 ada, 1 parselin Belediye Hizmet Alanı (Sosyal ve Kültürel Tesis 
Alanı) olarak belirlenmesine yönelik 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği önerisi. (İmar ve 
Şehircilik Dai.Bşk.E.1856862) 
 

 24. Bayraklı Belediye Meclisinin 03/01/2024 tarihli ve 9 sayılı Kararı ile uygun görülen Manavkuyu 
Mahallesi, 3843 ada, 2 no’lu parselin doğusunda yer alan "Park Alanı"nda 6.00 m x 4.00 m ebatlarında 1 
adet "Trafo Alanı" belirlenmesine yönelik hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişiklik 
önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1801966) 
 

 25. Bayraklı Belediye Meclisinin 03/01/2024 tarihli ve 8 sayılı Kararı ile uygun görülen; Manavkuyu 
Mahallesi, 3837 ada, 4 no’lu parselin kuzeyinde yer alan "Park Alanı"nda  6.00 m x 4.00 m ebatlarında 1 
adet "Trafo Alanı" belirlenmesine yönelik hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişiklik 
önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1802494) 
 

 26. Karşıyaka Belediye Meclisinin 01/02/2024 tarihli ve 11 sayılı Kararı ile uygun görülen; Bahriye 
Üçok, Bahçelievler, Bahariye, Aksoy, Tuna, Donanmacı, Alaybey, Tersane Mahalleleri ile Bostanlı 
Mahallesinin bir kısmını içeren, ‘'Karşıyaka 1. Etap 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Revizyonu'' 
önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1866793) 
 

 27. Buca Belediye Meclisinin 04/01/2024 tarihli ve 20 sayılı Kararı ile uygun görülen; Çaldıran 
Mahallesi, 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1864055) 
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 28. Güzelbahçe ilçesi, Kahramandere Mahallesi, 1628 ada, 1 parselin mevcuttaki "Belediye Hizmet 
Alanı" plan kararının "Kamu Hizmet Alanı" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan 1/5000 ölçekli 
Nazım İmar Planı Değişikliği ile Güzelbahçe Belediye Meclisinin 01/02/2024 tarihli ve 12 sayılı Kararı 
ile uygun bulunan; Kahramandere Mahallesi, 1628 ada, 1 parselin mevcuttaki "Belediye Hizmet Alanı" 
plan kararının "Resmi Kurum Alanı (Jandarma Hizmet Alanı)" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan 
1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliği önerileri. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1864385) 
 

 29. Torbalı ilçesi, Muratbey Mahallesi, 208 ada 1 parsel, 210 ada 1 ve 19 parseller, 221 ada 32, 33, 34, 
35, 129, 137, 138, 140, 141, 142, 143, 144, 157, 158 ve 418 parseller, 274 ada 1 parseli kapsayan alanda 
imar uygulaması işlemlerinin uygulanabilirliğinin sağlanması amacıyla Birlikte Uygulama Yapılacak 
Alan sınırının ve kullanım kararlarının yeniden düzenlenmesine yönelik hazırlanan 1/5000 ölçekli Nazım 
İmar Planı Değişikliği önerisi ile Torbalı Belediye Meclisinin 01/12/2023 tarihli ve 117 sayılı Kararı ile 
uygun görülen 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliği önerisi. (İmar ve Şehircilik 
Dai.Bşk.E.1863772) 
 

 30. Çiğli ilçesi, Büyük Çiğli Mahallesi, 11689 ada, 1 parsel ile 11690 ada, 1 parselin Belediye Hizmet 
Alanı olarak belirlenmesine yönelik 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği önerisi. (İmar ve 
Şehircilik Dai.Bşk.E.1864378) 
 

 31. Çiğli Belediyesince 16/02/2024 tarihli, 14/2220 sayılı ve 13/03/2024 tarihli, 375/3285 sayılı Yazılar 
ile değerlendirilmek üzere Belediye Başkanlığımıza iletilen, 1/5000 ölçekli Büyükçiğli Ova Kesimi 
Nazım İmar Planı Değişikliği önerisinin; Türk Mühendis ve Mimar Odaları Birliğinin 22/02/2024 tarihli, 
07/45 ve 07/46 sayılı Yazıları dikkate alınarak incelenmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1866450) 
 

 32. Karşıyaka ilçesi, Bahriye Üçok, Bahçelievler, Bahariye, Aksoy, Tuna, Donanmacı, Alaybey, Tersane 
Mahalleleri ile Bostanlı Mahallesinin bir kısmını içeren ‘'Karşıyaka 1. Etap 1/5000 ölçekli Nazım İmar 
Planı Revizyonu'' önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1866768) 
 

 33. Buca ilçesi, Çaldıran Mahallesi, 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı önerisi. (İmar ve Şehircilik 
Dai.Bşk.E.1863844) 
 

 34. Bornova ilçesi, Işıklar Mahallesi, L18a10b imar paftasında yer alan yürürlükteki 1/5000 ölçekli 
Nazım İmar Planında "Akaryakıt+LPG+Servis İstasyonu Alanı" ve Yeşil Alan olarak belirlenen 11022 
ada, 2 parsele yönelik plan müellifince hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı Değişikliği önerisi. 
(İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1866886) 
 

 35. Menderes ilçesi, Özdere Orta Mahallesi Mülga Özdere Belediye Encümeninin 21/02/2003 tarihli ve 
30 sayılı Kararı ile onaylanan 64/1 no’lu parselasyon planının İzmir 1. İdare Mahkemesinin Kararı ve 
İzmir 3. İdare Mahkemesinin Kararı ile iptal edildiği, söz konusu Mahkeme Kararları doğrultusunda, 
parselasyon planının yeniden düzenlenmesi gerektiği fakat bu bölgedeki üst ve alt ölçekli plan 
kararlarının birbirleriyle uygun olmadığı, 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planının yürütülmesinin 
mümkün olmadığı, bu kapsamda söz konusu planın uygulanabilir olması adına, 1/25000 ölçekli İzmir 
Büyükşehir Bütünü Çevre Düzeni Planı plan notlarına ilave hüküm eklenmesine yönelik sunulan, 
1/25000 ölçekli İzmir Büyükşehir Bütünü Çevre Düzeni Planı Plan Notu İlavesi Teklifi. (İmar ve 
Şehircilik Dai.Bşk.E.1746858) 
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 36. Çiğli Belediye Meclisinin 07/02/2024 tarihli ve 04/21 sayılı Kararı ile uygun görülen; 1/1000 ölçekli 
Büyükçiğli Ova Kesimi Uygulama İmar Planı Değişikliği önerisinin; Türk Mühendis ve Mimar Odaları 
Birliğinin 22/02/2024 tarihli, 07/45 ve 07/46 sayılı yazıları dikkate alınarak incelenmesi. (İmar ve 
Şehircilik Dai.Bşk.E.1866392) 
 

 37. Bergama Belediye Meclisinin 06/12/2023 tarihli ve 120 sayılı Kararı ile uygun görülen; Atatürk 
Mahallesi, 61 ada, 207 no’lu parseldeki "Park Alanı"nda mevcutta yer alan "Trafo Alanı"nın 15.90 m x 
6.25 m ebatlarında yeniden belirlenmesine yönelik hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı 
Değişiklik önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1804261) 
 

 38. Tire Belediye Meclisinin 03/01/2024 tarihli ve 6 sayılı Kararı ile uygun görülen; İpekçiler Mahallesi, 
1174 ada 1, 4, 5, 6, 7 parselleri kapsayan alanda hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı 
Değişikliği önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1867283) 
 

 39. Belediye Meclisimizin 12/06/2023 tarihli ve 05.623 sayılı Kararı ile değişiklikle uygun görülerek, 
Foça Belediye Başkanlığınca bir ay süre ile askıya çıkarılan 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı 
Değişikliğine; askı süresi içerisinde yapılan itiraza yönelik Foça Belediye Meclisinin 05/01/2024 tarihli 
ve 14 sayılı Kararının görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1865354) 
 

 40. Torbalı ilçesi, Arslanlar Mahallesinde, Türkiye Elektrik İletim Anonim Şirketi Genel Müdürlüğü 
adına kayıtlı 762 parselde "Teknik Altyapı Alanı" belirlenmesine ilişkin 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı 
önerisi ile yine aynı yazı ile iletilen Torbalı Belediye Meclisinin 20/10/2023 tarih, 11/106 (1.madde) 
sayılı Kararı ile kabul edilen Arslanlar Mahallesi, 762 parselde "Trafo Alanı" belirlenmesine ilişkin 
1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1867285) 
 

 XXII. BAŞKANLIKTAN GELEN ÖNERGENİN GÖRÜŞÜLMESİ 
 

 1.Birimlerimiz arasında yeni bir düzenlemeye gereksinim duyulduğundan 5216 sayılı Büyükşehir 
Belediyesi Kanununun 21. maddesi gereğince Sayın Meclisimizce karar alınması hususunun görüşülmesi. 
(İnsan Kaynakları ve Eğitim Dai. Bşk.E.1903946) 
 

 XXIII. BAŞKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERİN GÖRÜŞÜLMESİ 
 

 1. Karaburun Belediye Meclisinin; Asansör Periyodik Kontrol Yönetmeliğine göre uygulanacak olan 
Karaburun Belediyesinin 2024 yılı için Asansör Periyodik Kontrol Ücret Tarifesinin önerge ekindeki 
tabloda belirtildiği şekilde belirlenmesi hususuna yönelik, 07/03/2024 tarihli ve 20 sayılı Kararının 
görüşülmesi. (Yazı İşleri ve Kararlar Dai. Bşk.E.1906305)  
 

 2. İzmir Su ve Kanalizasyon İdaresi Genel Müdürlüğünün 15/04/2024 tarihli ve E.1060670 sayılı yazısına 
konu; İzmir İlinin ilçeleriyle birlikte bütün olarak içme, kullanma ve endüstri suyunun teminine yönelik 
"İzmir-Manisa İI ve İlçe Merkezleri İçmesuyu Temini Master Plan Raporunda" yer alan ve önergede 
isimleri belirtilen proje mertebesinde olan Başlamış Barajı ile planlama mertebesinde olan Düvertepe 
Barajı için (şehir içi içme suyu şebekesi ve şehir içi dağıtım depoları hariç) ham su ana isale hatları, 
arıtma tesisi, pompa istasyonları, terfi hatları, ana depolar ve benzeri işlere ait planlama, uygulama 
projesi, inşaatların yapılmasına ve içme, kullanma ve endüstri suyu sağlanmasına yönelik hazırlanan 
Protokolün kabulü ile söz konusu Protokolün imzalanması konusunda İzmir Büyükşehir Belediye 
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Başkanlığı adına "İzmir Büyükşehir Belediye Başkanına yetki verilmesi hususunun görüşülmesi. (Fen 
İşleri Dai. Bşk.E.1906989) 
 

 3. 4736 sayılı Kamu Kurum ve Kuruluşlarının Ürettikleri Mal ve Hizmet Tarifeleri İle Bazı Kanunlarda 
Değişiklik Yapılması Hakkında Kanun ile birlikte 2022 ve 2023 yılındaki uygulamalar göz önünde 
bulundurulduğunda;  
• "1 Mayıs Emek ve Dayanışma Günü" süresince (1 Mayıs 2024),  
• "19 Mayıs Atatürk'ü Anma, Gençlik ve Spor Bayramı" süresince (19 Mayıs 2024),  
• "Kurban Bayramı" süresince (15-19 Haziran 2024),  
• "15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü" süresince (15 Temmuz 2024),  
• "30 Ağustos Zafer Bayramı" süresince (30 Ağustos 2024), 
• "29 Ekim Cumhuriyet Bayramı" süresince (29 Ekim 2024) tarihlerindeki kutlama ve etkinliklerine 
hemşehrilerimizin katılımını kolaylaştırmak, birlik ve beraberliğimizi pekiştirmek, toplu ulaşım 
araçlarının kullanımını özendirmek ve özel araçların oluşturacağı trafik yoğunluğunu azaltmak amacıyla, 
bayram öncesi Cumhurbaşkanı tarafından 4736 sayılı Yasanın birinci maddesinin birinci fıkrasından 
muaf tutulması ile ilgili karar alınması halinde, ESHOT Genel Müdürlüğü ile denetimindeki 
Kooperatifler ile birlikte Belediyemiz ulaşım paydaşlarının (Metro A.Ş, İzban A.Ş, İzdeniz A.Ş, İzulaş 
A.Ş.) toplu ulaşım araçlarında (Havalimanı, Baykuş, Bilet 35, Kontörlü Ulaşım Kartları ile Oto Tahsis ve 
Bağlı Kalma Tarifesi hariç) ücretsiz tarife uygulanması, muaf tutulması ile ilgili karar alınmaması halinde 
ise yalnız 1 Mayıs 2024, 19 Mayıs 2024, 15-19 Haziran 2024,15 Temmuz 2024, 30 Ağustos 2024, 29 
Ekim 2024 günleri, ESHOT Genel Müdürlüğü ile denetimindeki Kooperatifler ile birlikte Belediyemiz 
ulaşım paydaşlarının (Metro A.Ş, İzban A.Ş, İzdeniz A.Ş, İzulaş A.Ş.) toplu ulaşım araçlarında 
(Havalimanı, Baykuş, Bilet 35, Kontörlü Ulaşım Kartları ile Oto Tahsis ve Bağlı Kalma Tarifesi hariç) 
geçerli olan fiyat tarifesi üzerinden %50 indirimli olarak belirlenmesi hususunun görüşülmesi. (Ulaşım 
Dai.Bşk.E.1905902) 
 

 4. 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 7. ve 24. maddeleri, 5393 sayılı Belediye Kanununun 
14. ve 60. maddeleri ile Sosyal Yardım Yönetmeliğinin 6. maddesi gereğince yapılması planlanan 
yardımlarımızın Belediyemize bağlı Sosyal Yardımlar Şube Müdürlüğümüz uzman ekipleri tarafından 
yapılan incelemeler çerçevesinde yardım alması uygun görülen ihtiyaç sahibi emeklilerimize Emekli 
Dayanışma Kartı verilmesi ve bu kart ile su kullanımının ilk 4 metreküpünün ücretsiz, sonraki 
kullanımlarının ise %50 indirimli olmak üzere fatura desteği sağlanması, yine bu destek kartı ile ihtiyaç 
sahibi emeklilerimize market ve kira desteklerinin verilmesi hususunun görüşülmesi. (Sosyal Hizmetler 
Dai. Bşk.E.1906498) 
 

 5. 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 7. ve 24. maddeleri, 5393 sayılı Belediye Kanununun 
14. ve 60. maddeleri ile Sosyal Yardım Yönetmeliğinin 6. maddesi gereğince yapılması planlanan 
yardımlarımızın Belediyemize bağlı Sosyal Yardımlar Şube Müdürlüğümüz uzman ekipleri tarafından 
yapılan incelemeler çerçevesinde yardım alması uygun görülen 0 - 4 yaş ( 0-48 ay ) arası çocuğu bulunan 
annelerin çocukları ile birlikte sosyal hayatta daha aktif yer alabilmesi için İzmir Büyükşehir 
Belediyesine bağlı tüm toplu taşıma araçlarında çocukları yanında iken kullanabileceği aylık 60 kontör 
yüklü Anne Dayanışma Kartı verilmesi hususunun görüşülmesi. (Sosyal Hizmetler Dai. Bşk.E.1906323) 
 

 6. İzmir Büyükşehir Belediyesinin hissedarı olduğu şirketlerin ve hissedarı olduğumuz şirketlerin iştiraki 
olan şirketlerin Genel Kurullarında İzmir Büyükşehir Belediyesini temsilen görevlendirilecek kişilerin, 
görevlendirme yetkisinin İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil TUGAY'a verilmesi hususunun 
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görüşülmesi. (Destek Hizmetleri Dai. Bşk. E.1905311) 
 

 7. Belediyemiz taşınmaz mallarının Tapu Sicil Müdürlüklerinde satışı, ifrazı, tevhidi, yol ve yeşil alana 
terkini, her türlü cins, miktar, hudut ve isim tashihinin yapılması, takas ve trampa işlemleri, hibe bağış, 
satın alma, satış vaadi ve istimlak takrirlerinin verilmesi, mahkeme kararlarının yerine getirmeye, kat 
karşılığı inşaat sözleşmesi yapılması her türlü intifa, irtifak hakkının tesis ve terkin edilmesi, Belediyemiz 
lehine ve aleyhine ipotek işlemlerinin yapılması ve kaldırılması tapu sicillerinde her türlü şerh ve takyidin 
verilmesi ve kaldırılması, Belediyemiz ortağı olduğu şirketlere, ayni sermaye olarak taşınmaz devrine 
yönelik işlemlerin yürütülmesi, 634 sayılı Kanun kapsamında kat irtifakı ve kat mülkiyeti kurulması 
konularında vekalet verilmesi hususunda Başkanlık Makamına yetki verilmesi için gerekli kararın 
alınması hususunun görüşülmesi.  (Emlak Yönetimi Dai. Bşk.E.1905065) 
 

 8. Belediye ve Bağlı Kuruluşları ile Mahalli İdare Birlikleri Norm Kadro İlke ve Standartlarına Dair 
Yönetmeliğin 10. ve 11. maddeleri gereğince düzenlenen ve söz konusu Yönetmeliğin ekinde yer alan 
Ek-5 Belediye ve Bağlı Kuruluşları ile Mahalli İdare Birlikleri Kadro Cetvellerinden (II) ve (III) sayılı 
dolu-boş kadro değişikliklerine ilişkin cetvellerde belirtilen kadroların iptal ve ihdası için önerge ekindeki 
evrakların incelenerek karar verilmesi hususunun görüşülmesi. (İnsan Kaynakları ve Eğitim Dai. 
Bşk.E.1905564) 
 

 9. Birimlerimiz arasında Kentsel Dönüşüm Dairesi Başkanlığının kurulması; Deprem Risk Yönetimi ve 
Kentsel İyileştirme Dairesi Başkanlığına bağlı olarak faaliyetlerini sürdürmekte bulunan Kentsel 
Dönüşüm Şube Müdürlüğü ile Proje Yapı Kontrol Şube Müdürlüğünün Kentsel Dönüşüm Dairesi 
Başkanlığına bağlanması; Deprem Risk Yönetimi ve Kentsel İyileştirme Dairesi Başkanlığına bağlı 
olarak faaliyetini sürdürmekte bulunan Kamulaştırma Şube Müdürlüğünün Emlak Yönetimi Dairesi 
Başkanlığına bağlanması hususlarının 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 21. maddesi 
gereğince görüşülmesi. (İnsan Kaynakları ve Eğitim Dai. Bşk.E.1906850) 
 

 XXIV. KOMİSYONLARDAN GELEN RAPORLARIN GÖRÜŞÜLMESİ 
 1. Bayındır Hasköy Mahallesinde, Büyükşehir tarafından yeni yapılan Hasköy Köprüsüne; genç mahalle 

sakinlerinden olan ve vahim bir kaza sonucu bundan önce orada bulunan “Eski” diye adlandırılan 
köprüde hayatını kaybeden Atakan TANÇ’ın isminin verilmesine yönelik Yazılı Önergenin oybirliği ile 
uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyesi İsmail 
EKEROĞLU E.1860066) 
 

 2. Belediyemiz Hemşehri İletişim Merkezinde 28/11/2023 tarihli ve 1139501 sayı ile kayıtlı başvuruya 
konu; Buca ilçesi, Kırklar Mahallesinde bulunan Mevlana Caddesi, 5021 Sokak ve 5029 Sokak 
kesişimindeki parselin kamulaştırılması ile oluşan meydana "Mimar Sinan" isminin verilmesinin 
oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk Komisyonu Raporu.(Harita Dai.Bşk.E.1867232) 
 

 XXV. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLİS ÜYELERİNİN MAZERETLERİNİN 
GÖRÜŞÜLMESİ 
 

 XXVI. GÜNDEM DIŞI KONUŞMA TALEPLERİ 
 

 XXVII. İKİNCİ BİRLEŞİMİN GÜN VE SAATİNİN TESPİTİ VE KAPANIŞ 
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2024 YILI NİSAN AYI I. BİRLEŞİMİ TOPLANTI TUTANAĞI 
 

I. OTURUM 
 
 
Tutanak No   : 97509404-105-05-4/1                            Toplantı Tarihi   : 16/04/2024  

            Toplantı Yeri : İzmir Kültürpark Fuar Alanı 4 No’lu Hol        Toplantı Saati    : 18.00      
                                     Konak/İZMİR                

                         (İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Toplantı Salonu) 
 
 
TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Cemil TUGAY, Görkem DUMAN, Eşref ÇAKIR, Hacer TAŞ 
GÜLTEPE, İsmail YÜZER, Sedef CEM, Mustafa GENÇ, Emine Helil İNAY KINAY, Elvin 
SÖNMEZ GÜLER, Zafer Levent YILDIR, Abdulvahap BATİHAN, Mehmet TÜRKBAY, Ömer 
EŞKİ, Şepnem TÜRE, Yağmur YURDAKUL ÖZKAN, Volkan KOÇANALI, Mehmet ÇITAK, 
Mustafa VATANSEVER, Behice Yıldız İŞÇİMENLER ÜNSAL, Mehmet Mithat SALEPCİOĞLU, 
Mehmet Atilla BAYSAK, Saadet ÇAĞLIN, Nilüfer BAKOĞLU AŞIK, Mustafa ÖZUSLU, Candaş 
YETER, Nilüfer ÇINARLI MUTLU, Tuğçe GÜLCÜLER, Kazım UMDULAR, Saygın İKİZ, Aras 
KAYNARCA, Melda ERBAYKENT, İrfan ÖNAL, Mehmet Cengiz SARIOĞLU, Leman TUNUS, 
İpek KUL, İsmail SARI, Onur Emrah YILDIZ, Rifat ÖZER, Yakup YENİCE, Niyazi ARSLAN, 
Gözde ÇELİK ÖZOĞUL, Övünç DEMİR, İbrahim ÖZ, Zümer Timur MERT, Sultan İPEKLİ 
AKSOY, Semiha MEMİŞ SARAÇ, Erdal KARAGÖZ, Uygar KANMIŞ, Ünal IŞIK, Ulaş İsmail 
ŞENOL, Neriman BALCI TÜRKERİ, Hazel ÖZTÜRK IŞIK, Hediye KAYA, Mustafa TURAN, 
Günay ÖNDER, Muhittin Cumhur ŞENER, Ufuk AYKOL, Metin KIRAL, Mehmet TÜRKMEN, 
Orhan BERBER, Ahmet Cemil BALYELİ, Mükremin ZÜLKADİROĞLU, İlkay ÇİÇEK, Seyhan 
Müşerref KURALI, Tülay HORASAN, Ferdi HEPYILMAZ, Rüzgar SÖNMEZ, Tanju ÇELİK, Ege 
Batu ELTEZ, Ali BOR, Osman Selim TOK, Emel ÜRPER, Erdoğan ÇOBAN, Erol GÜNGÖR, Savaş 
DAĞDEVİREN, Gizem ÇETİNKAYA ÜLKER, Hayati OKUROĞLU, Kamil TAŞAL, Hidayet 
PETİN, Görkem ÇOLAK, Yalçın KAYA, Onur YİĞİT, Ali Eren ALİBEŞEOĞLU, Banu GENÇKAN, 
Onur TOPUZ, Nurcan ADIGÜZEL, Selçuk BALKAN, Tamer İMAL, Umut ERGÜL, Devrim 
AKSEKİ, Dinçer GÖZMEN, Hatice SEMERCİ, Erman UZUN, Erhan ERDİL, Celal YILDIZ, Aydın 
ÖZDEMİR, Ender BEYAZYILDIRIM, Doğukan MALTEPE, İsmail YETİŞKİN, Ceren Türer 
UYKAL, Ahmet GÜNEY, Hüseyin Okan ÜRKMEZ, Köksal YILDIRIM, Lal DENİZLİ, Onur 
SAATLI, Banu AYHAN, Kazım UMDULAR, Barış DALGIÇ, Esra KOÇDEMİR, Adil KIRGÖZ, 
Ayhan KAYA, Çiler GÜREL, Gazi GENÇOĞLU, Nasuh COŞKUN, Özgür KORKMAZ, Özge 
ÖZKARAKAŞ ESEROĞLU, Davut SAKARSU, Bekir GÜNDOĞDU, Şükrü SÜREROĞLU, Filiz 
CERİTOĞLU SENGEL, Gökalp Erhan GÜZEL, Nuri CAFEROĞLU, Metin ERKAN, Mustafa 
GÜNAY, Doğuş BAYIR, Altan İNANÇ, Memet EREN, Saniye FIÇI, Osman YURTSEVEN, Ümran 
GÖÇEN, Sema BODUR, Deniz VURAL, Bilge KASIRGA SÖZCÜ, İlkay GİRGİN ERDOĞAN, 
Gazanfer YAVAŞ, Raife KARABATAK, Şakir BAŞARAN, Nail KAHRAMAN, Yunus Nadi 
ERGEN, Burçin Kevser SEVİL, İsa NEZİR, Bahadır ALTINKESER, Hakan KALFAOĞLU, Kazım 
ERTEN, Fırat EROĞLU, Derya PALA, Ercan TEKİN, Selma KISA, Adem ÖZTÜRK, Hakan 
YILDIZ, Emrah EROL, Latif AYDEMİR, Erdem ÖKSÜZ, Erdal SEYİTLER, Özgür KANER, Sezgin 
ÖZGEN, Gizem AKYÜZ DUMAN, Enes UĞUZ, Feyzullah ERGİN, Yetkin YILDIZ, Dilaver KİŞİLİ, 
Ferhat UYSAL, Nail KOCABAŞ, Uğur İnan ATMACA, Mehmet Emin DAVRAN, Halil DEVECİ, 
Oktay SALDUZ, Okan BİLDİRİCİ, Mustafa BAHAR, Mustafa ÖZTÜRK, Sebahattin GÜZEL, Sercan 
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AKMAN, Adbdulhakim EVİN, Ümit CİNGÖZ, İsmail HANCI, Hasan Aytaç BAŞTUĞ, Yusuf Mert, 
Mesut Yaşar AYBAR, Hilal SADIKOĞLU AKAR, Mehmet ÇELTİKCOĞLU, Serkan ÖZBEK, 
Hüsnü BOZTEPE. 
 
TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Selçuk KARAKÜLÇE, Aydın PEHLİVAN, Serkan ACAR. 
 
I. BAŞKAN TARAFINDAN MECLİSİN AÇILIŞI 
BAŞKAN: Meclis Üyesi Arkadaşlarım, Değerli Konuklarımız, Saygıdeğer Basın Emekçileri, İzmir 
Büyükşehir Belediyemizin 31 Mart 2024 Seçimlerinden sonra oluşmuş olan Büyükşehir Meclis 
Grubunun Nisan Ayı ilk Oturumunu hep birlikte gerçekleştireceğiz. Öncelikle bu dönem hepimize 
hayırlı olsun. Şehrimiz için başarılı çalışmalar yapmayı diliyorum. Her birinize bu demokratik süreçte 
ortaya koyduğunuz emek için, çaba için ayrı ayrı yürekten teşekkür ediyorum. Birlikte güzel bir 5 sene 
geçirmeyi, şehrimizde iz bırakacak güzel çalışmalar yapmayı yürekten diliyorum. Tekrar hoş geldiniz 
ve hayırlı olsun hepimize.  
 
II. SAYGI DURUŞU VE İSTİKLAL MARŞI 
BAŞKAN: Gündeme geçmeden önce sizleri Cumhuriyetimizin Kurucusu Gazi Mustafa Kemal 
ATATÜRK ve tüm arkadaşları, birlikte bugüne kadar ülkemiz için hayatını vermiş tüm şehitlerimizin 
anısına 1 dakikalık Saygı Duruşuna ve ardından İstiklal Marşını hep beraber söylemeye davet 
ediyorum. 
 

(1 DAKİKALIK SAYGI DURUŞUNDA BULUNULDU VE                                                            
ARDINDAN İSTİKLAL MARŞI OKUNDU.) 

 
BAŞKAN: Bildiğiniz gibi yeni dönemde Divanımızı seçeceğiz, Meclis Başkan Vekillerimizi seçeceğiz 
ve daha sonra temsilci olarak Komisyonlarda görev alacak, Encümenlerde görev alacak ve Belediyeler 
Birliklerinde görev alacak arkadaşlarımızı seçeceğiz.  
 
III. BAŞKANLIK MAKAMINCA GEÇİCİ KÂTİP ÜYELERİN TESPİTİ VE 
GÖREVLENDİRİLMESİ 
BAŞKAN: İlk bölümde Divan Kâtipleri seçilene kadar Meclisimizin en genç iki üyesini Divana davet 
ediyorum. Sayın Özge ÖZKARAKAŞ ESEROĞLU ve Sayın Hediye KAYA, Divana buyurun lütfen. 
Ve bilgi olarak sizlere vermek isterim. Cumhuriyet Halk Partisi Grubunu Grup Başkan Vekili 
olarak Sayın Zafer Levent YILDIR temsil edecek, Karabağlar Meclis Üyesi. Ve Grup Sözcüsü 
olarak da Sayın Elvin SÖNMEZ GÜLER yine Karabağlar Meclis Üyesi, onlar temsil edecek. AK 
Parti Grubunu Sayın Hakan YILDIZ Konak Meclis Üyesi ve Sözcü olarak da Sayın Nail 
KOCABAŞ temsil edecek. Milliyetçi Hareket Partisi Grubunda Grup Başkan Vekili ve de Grup 
Sözcüsü Bahadır ALTINKESER olacak. Tüm arkadaşlarımıza görevlerinde başarılar diliyorum.   
 
IV. TOPLANTI YETER SAYISININ TESPİTİ  
BAŞKAN: Ve Toplantı Yeter Sayımız mevcut. 
 
V. MECLİS TOPLANTILARININ SESLİ VE GÖRÜNTÜLÜ KAYDA GEÇİRİLMESİ 
BAŞKAN: Meclis Toplantılarımızın Sesli ve Görüntülü Olarak Kayda Geçirilmesini oylamamız 
gerekiyor. Sayın GÜLER? Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER? Yaptığımız Meclis 
Toplantılarının canlı yayınlanması ve aynı zamanda sesli ve görüntülü olarak kayda 



13 
 

 
 

geçirilmesinin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 
edilmiştir. 
 
VI. MECLİS ÜYELERİNCE VERİLECEK ÖNERGELERİN GÜNDEME ALINMASI VE 
GÖRÜŞÜLMESİ  
BAŞKAN: Meclis Üyelerinden Gelen Önergemiz… 
LEVENT İŞLER (YAZI İŞLERİ VE KARARLAR DAİRESİ BAŞKANI): Başkan’ım 2 tane var. 
BAŞKAN: Evet, 2 tane Önergemiz var. Okuyunuz. 
 
DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Başkanlığına. Pazar yerlerinin rehabilite 
edilmesi, etkin ve verimli kullanılması, İl bütününde entegrasyonunun sağlanması, yerli ya da 
yabancı turistik alışveriş potansiyelinin değerlendirilmesi için Meclisimizce bir çalışma yapılmasını 
arz ederiz. Saygılarımızla. (Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyeleri Zafer Levent YILDIR, Elvin 
SÖNMEZ GÜLER. E.1909317) 
 
BAŞKAN: Sayın GÜLER? Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER? 1 no’lu Yazılı Önergenin 
Gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
Diğer Önergeyi okuyalım. 
 
DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Başkanlığına. İzmir İlinin kıyılarının gerek 
turizm potansiyeli gerekse de balıkçılık potansiyelinin geliştirilmesi, sürdürebilir kaynaklarının 
etkin ve verimli kullanılabilmesi için Meclisimizce bir çalışma yapılmasını arz ederiz. 
Saygılarımızla. (Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyeleri Zafer Levent YILDIR, Elvin SÖNMEZ 
GÜLER. E.1909328) 
BAŞKAN: Sayın GÜLER? Sayın GÜLER? Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER?  2 no’lu Yazılı 
Önergenin Gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 
kabul edilmiştir. (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) 
BAŞKAN: Komisyonlar belli olduktan sonra bunlarla ilgili ne karar vereceğimizi şey yapacağız. 
Yine… (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Şimdi sizlere 
Ek Gündem gönderildi, onları birazdan okuyacağız, onları önünüzdeki kâğıtlardan görebiliyorsunuz 
ama orada olmayan Başkanlıktan gelen bir Önerge daha var, o maalesef unutulmuş ama Gündeme 
alınmasını önemli buluyoruz, onu da ben okuyorum.  
 
 Sayın Meclis Heyetine. İzmir Büyükşehir Belediyesi İzmir Su ve Kanalizasyon İdaresi (İZSU) 
Genel Müdürlüğü’nün 2024 Yılı Mayıs Ayı Olağan Genel Kurul Toplantısı’nda alacağı kararla, 1 
Haziran 2024 tarihinden itibaren geçerli olmak üzere tüm abonelerimizin tarifelerinde 0-4metreküp su 
ve atık su tüketim bedellerinde yüzde 25 oranında indirim yapılması hususunda karar alınarak 
gereğinin yapılmasını arz ederim. (Meclis Şube Md.E.1909505) 
 
BAŞKAN: Sayın GÜLER? Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER? 10 no’lu Önergenin 
Gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.  
 
VII. GEÇEN TOPLANTI TUTANAĞINDA MADDİ HATA YAPILIP YAPILMADIĞININ 
GÖRÜŞÜLMESİ 
BAŞKAN: Geçen Toplantı Tutanağında Maddi Bir Hata olmadığının kabulünü oylarınıza sunuyorum; 
kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Maddi hata olmadığını kayıtlara geçelim. 
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VIII. MECLİS I. VE II. BAŞKAN VEKİLLERİNİN GİZLİ OYLA SEÇİLMESİ  
BAŞKAN: Evet, şimdi Gündemde VIII. Başlık; Meclis I. ve II. Başkan Vekillerinin Gizli Oyla 
Seçilmesi. Evet, aday olarak Levent Bey… Buyurun. 
LEVENT İŞLER (YAZI İŞLERİ VE KARARLAR DAİRESİ BAŞKANI): Başkan’ım, zarfları 
dağıtıyoruz, bütün zarfların hepsini dağıtacağız… 
ZAFER LEVENT YILDIR: I. Başkan Vekili olarak bizim adayımız Altan İNANÇ’tır. 
BAŞKAN: Meclis II. Başkan Vekiliniz? 
ZAFER LEVENT YILDIR: Mehmet Atilla BAYSAK da II. Başkan Vekili önerimizdir. 
BAŞKAN: Başka bir öneri var mı? (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan 
sesler ve sözler.) Şimdi arkadaşlarım zarfların hepsini dağıtacak, gizli oyla seçilecekler için 
dolayısıyla bir sonraki gizli oyla seçilecek maddeye geçiyorum. 
 
IX. MECLİS DİVAN KÂTİPLERİNİN GİZLİ OYLA SEÇİLMESİ  
BAŞKAN: Divan Kâtiplerinin Gizli Oyla Seçilmesi. Evet Levent Bey, adaylarınız? 
ZAFER LEVENT YILDIR: Sayın Başkan, Divan Kâtipleri için önerimiz Asil Üyeler olarak; 
Mustafa VATANSEVER, Uygar KANMIŞ, Doğukan MALTEPE, Sultan İPEKLİ AKSOY. Bu 
arkadaşlarımızı asil üye olarak öneriyoruz. Yedekleri de izninizle söylemek isterim; Ceren TÜRER 
UYKAL, Gizem ÇETİNKAYA ÜLKER, Ali Eren ALİBEŞEOĞLU ve İpek KUL. 
BAŞKAN: Evet Başka aday var mıdır? (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan 
sesler ve sözler.) Sizden bir tane aday bekliyoruz.  
HAKAN YILDIZ: Enes UĞUZ’u Asil Üyeliğe öneriyoruz. Abdulhakim EVİN de Yedek Üye. 
BAŞKAN: Peki. Evet. 
LEVENT İŞLER (YAZI İŞLERİ VE KARARLAR DAİRESİ BAŞKANI): Başkan’ım, onları 
isterseniz bir yazsınlar, karışıklık olmasın zarfları toplayalım, ondan sonra diğerlerine geçelim mi? 
Karışıklık olabilir. 
BAŞKAN: Tamam. Değerli Arkadaşlarım, Meclis I. ve II. Başkan Vekillerini ve Meclis Divan 
Kâtiplerini ki onları ekranda görüyorsunuz, lütfen elinizdeki zarflara yazın, koyun ve arkadaşlarımız 
toplasınlar, ondan sonra diğer maddelere geçelim. Ekranda Meclis Divan Kâtibi Üyeleri kalsın 
arkadaşlar. (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) 
Oturamayan Meclis Üyesi Arkadaşımız var mı? Oturamayan? (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Değerli Konuklarımız, sizden Meclis Üyelerimize 
yer vermenizi rica ediyorum, lütfen. Oturamayan 3-4 tane Meclis Üyesi Arkadaşımız var şu anda. Şu 
anda oturamayan Meclis Üyemiz var mı? (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Bir arkadaşımıza daha yer verilmesi gerekiyor. 
(Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Şu andaki sandığa 
sadece Meclis Başkan Vekillerini ve Meclis Divan Kâtip Üyelerini atacaksınız Değerli Arkadaşlarım. 
Diğer zarfları lütfen bekletin, biraz sonra diğer adayları söyleyeceğiz. 
 
X. BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ ENCÜMEN ÜYELERİNİN GİZLİ OYLA SEÇİLMESİ  
BAŞKAN: Evet… Şimdi, sıradaki oylamamız yine gizli oyla seçilecek olan Büyükşehir Belediyesi 
Encümen Üyelerinin Seçimi. Cumhuriyet Halk Partisi Sözcüsü ya da Grup Başkan Vekili adayları 
söyleyebilir mi acaba?  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Belediye Encümeni için önerdiğimiz isimler Saadet ÇAĞLIN, Erol 
GÜNGÖR, Kazım UMDULAR, Zafer Levent YILDIR, Hidayet PETİN. 
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BAŞKAN: Başka aday olmak isteyen var mı acaba? Evet, o zaman İzmir Büyükşehir Belediyesi 
Encümeni için oylarınızı lütfen zarflara yazarak atınız. Liste ekranda. (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Meclis Başkan Vekili ve Divan Kâtip Üyeleri için 
zarflarını kutuya atamayan, sandığa atamayan var mı acaba? (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Evet, onları alalım arkadaşlar. Encümen Üyelerini 
yazdık zannediyorum, oylarımızı kullandık. Beraber mi toplayacaksınız? 
LEVENT İŞLER (YAZI İŞLERİ VE KARARLAR DAİRESİ BAŞKANI): Hepsini bir toplayalım 
Başkan’ım. Zarflara ayrı ayrı yazsınlar, hepsini bir kerede alalım. 
 
XI. ESHOT İDARE ENCÜMENİ ÜYELERİNİN GİZLİ OYLA SEÇİLMESİ  
BAŞKAN: Şimdi ESHOT İdare Encümeni Üye Seçimini gizli oyla yapacağız. Cumhuriyet Halk 
Partisi Grubunun aday önerilerini alabilir miyiz? Elvin Hanım? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Erhan ERDİL önerilerimiz. Mehmet TÜRKBAY, Leman TUNUS. 
BAŞKAN: Başkan aday var mı acaba? O zaman lütfen oylarınızı kullanın. Kalan zarfların hepsini tek 
sandığa toplayacağız, o yüzden doldurup bir kenara koyabilirsiniz. 
 
XII. EGE BELEDİYELER BİRLİĞİNE BELEDİYEMİZİ TEMSİL ETMEK ÜZERE 1 (BİR) 
ASIL, 1 (BİR) YEDEK ÜYENİN GİZLİ OYLA SEÇİLMESİ 
BAŞKAN: Şimdiki oylamamız Ege Belediyeler Birliği Üye Seçimi için. Yine gizli oyla 1 Asıl ve 1 
Yedek Üye seçeceğiz. Aday önerilerinizi öğrenebilir miyiz arkadaşlar? Aday önerisi var mı acaba? 
Elvin Hanım? Levent Bey? 
ZAFER LEVENT YILDIR: Hangisi? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Ege Belediyeler Birliği... 
BAŞKAN: Ege Belediyeler Birliği için 1 asıl, 1 yedek. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Ege Belediyeler… Evet, Asıl Üye önerimiz Sedef CEM, Yedek Üye 
önerimiz Hüseyin Okan ÜRKMEZ. 
BAŞKAN: Başka bir aday olmak isteyen arkadaşımız var mıdır? (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Lütfen bunu da o zaman zarflara yazıp atın,  
koyalım. 
 
XIII. TARİHİ KENTLER BİRLİĞİNE BELEDİYEMİZİ TEMSİL ETMEK ÜZERE 3 (ÜÇ) 
ASIL, 2 (İKİ) YEDEK ÜYENİN GİZLİ OYLA SEÇİLMESİ VE SAYIN MECLİS HEYETİNCE 
UYGUN GÖRÜLMESİ HALİNDE MECLİS DIŞINDAN KATILACAK 1 (BİR) ÜYENİN 
BELİRLENMESİ  
BAŞKAN: Evet, Tarihi Kentler Birliği için Belediyemizi temsil etmek üzere 3 Asıl, 2 Yedek Üyenin 
gizli oyla seçimine geçiyoruz. Ve Meclis Heyetimiz uygun gördüğü takdirde Meclis dışından da 1 
üyeyi önereceğiz. Evet, buyurun, var mı aday önerileriniz? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Tarihi Kentler Birliği için Asıl Adaylarımız İsmail SARI, Devrim 
AKSEKİ, Onur TOPUZ. Yedek Üye Nail KAHRAMAN, Yunus Nadi ERGEN. Meclis Dışı 
adayımız Can ERSOY. 
BAŞKAN: Başka aday var mıdır önermek istediğiniz? (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) O zaman lütfen bu şeyi de yazalım ve zarfa 
koyalım. 
 
XIV. TÜRKİYE SAĞLIKLI KENTLER BİRLİĞİNE BELEDİYEMİZİ TEMSİL ETMEK 
ÜZERE 3 (ÜÇ) ASIL ÜYENİN GİZLİ OYLA SEÇİLMESİ  
BAŞKAN: Evet, sıradaki oylamamızı Sağlıklı Kentler Birliğinde Belediyemizi Temsil Etmek Üzere 3 
Asil Üyenin seçilmesi şeklinde. Önerilerinizi alabilir miyiz? 
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ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Bizim önerilerimiz 1- Osman YURTSEVEN, 2- İbrahim ÖZ, 3- Banu 
AYHAN.  
BAŞKAN: Başka aday olmak isteyen var mıydı acaba? (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) O zaman bu isimleri de lütfen oylayalım. 
SALONDAN: Başkan’ım… 
BAŞKAN: Efendim? (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) 
Kim? 
SALONDAN: Banu GENÇKAN. 
BAŞKAN: Banu GENÇKAN. Evet pardon, soyadı yanlış olmuş, Banu GENÇKAN. Banu AYHAN 
da vardı değil mi? (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) 
LEVENT İŞLER (YAZI İŞLERİ VE KARARLAR DAİRESİ BAŞKANI): Bundan sonraki 
Başkan’ım… “Arkasına da yazalım.” dediler. Buraya 12 Asıl 6 tane de Yedek var arkasını 
kullanabilirler. 
BAŞKAN: Bunu da açık oylamayla seçeceğiz değil mi? 
LEVENT İŞLER (YAZI İŞLERİ VE KARARLAR DAİRESİ BAŞKANI): Evet Başkan’ım. 
 
XV. İZMİR KUŞ CENNETİNİ KORUMA VE GELİŞTİRME BİRLİĞİNE BELEDİYEMİZİ 
TEMSİL ETMEK ÜZERE 12 (ONİKİ) ASIL, 6 (ALTI) YEDEK ÜYENİN GİZLİ OYLA 
SEÇİLMESİ  
BAŞKAN: Evet. Ve son gizli oylamamızı İzmir Kuş Cennetini Koruma ve Geliştirme Birliği için 
yapacağız. Belediyemizi temsilen 12 Asıl ve 6 Yedek Üyeyi gizli oyla seçeceğiz. Buyurun adaylarımızı 
alalım. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Şu an 5 Asıl Üye için adayımız var. Savaş DAĞDEVİREN,                                    
Aras KAYNARCA, Özgür KORKMAZ, Erdal KARAGÖZ, Yalçın KAYA. Kalan adayları sonraki 
Meclis’te oylayabilirsek… 
BAŞKAN: Şimdi seçeceğiz, sonraki Meclis olmaz. O zaman ben… 
HAKAN YILDIZ: Biz isim verelim Sayın Başkan… 
BAŞKAN: Tabii lütfen, buyurun, tabii tabii buyurun, buyurun. 
HAKAN YILDIZ: Bu nezaketinize karşılık hemen verelim isimleri Sayın Başkan. Çiğli Bölgesi orayı 
kapsadığı için Sezgin ÖZGEN. 
BAŞKAN: Tamam. 
HAKAN YILDIZ: Yine Menemen de o bölgeyi kapsadığı için Ferhat UYSAL. Bir tane daha… İki 
tane daha mı Sayın Başkan? 
BAŞKAN: 12 tane Asıl, 6 tane Yedek Üye önereceğiz.  
HAKAN YILDIZ: Yine… 
BAŞKAN: En azından 12 Asılı önermemiz lazım. 
HAKAN YILDIZ: Bir isim daha önerebiliriz eğer uygun görürseniz. 
BAŞKAN: Buyurun buyurun. 
HAKAN YILDIZ: Bahadır ALTINKESER. 
ZAFER LEVENT YILDIR: Kaç oldu Başkan’ım böylece? 
BAŞKAN: 4 tane daha önereceğiz, buyurun. Evet, Leman TUNUS. Başka?  
ZAFER LEVENT YILDIR: Başkan’ım… 
BAŞKAN: Buyurun. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Başkan’ım, iki isim daha ekleyebilir miyiz?  
BAŞKAN: Buyurun buyurun. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER:  Elvin SÖNMEZ GÜLER… 
BAŞKAN: Tamam. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER:  Zafer Levent YILDIR diğer ismimiz. 
HAKAN YILDIZ:  12’yi de biz verelim izniniz olursa sayın başkan. Adem ÖZTÜRK verelim. 
BAŞKAN:  Hatice Hanım da istiyor. Hatice SEMERCİ. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Hatice SEMERCİ. 
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BAŞKAN: Peki. Tamam. 6 yedek?  
ZAFER LEVENT YILDIR: Başkan’ım beni çıkarabilirsiniz… 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Yedeğe alabilirsiniz evet.  
ZAFER LEVENT YILDIR: Hatice Hanım da Asıl olsun. Beni, beni çıkarabilirsiniz. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Zafer Levent YILDIR’ı yedek bire alıp Hatice SEMERCİ’yi yukarı 
alabilir miyiz?  
BAŞKAN: Evet, Eşref Bey… Soyadınız neydi Eşref Bey? Eşref ÇAKIR.  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Eşref ÇAKIR evet.  
BAŞKAN: Başka var mıydı acaba? Çiğli’den, Karşıyaka’dan? Buyurun. 
SALONDAN: Gözde ÇELİK ÖZOĞUL. 
BAŞKAN: Gözde ÇELİK… 
SALONDAN: Gözde ÇELİK ÖZOĞUL.  
BAŞKAN: Gözde ÇELİK ÖZOĞUL tamam. Üç tane isim daha?  
SALONDAN: Yakup YENİCE. 
BAŞKAN: Yakup YENİCE. 
SALONDAN: Niyazi ARSLAN 
BAŞKAN: Niyazi ARSLAN. Bir tane daha galiba. Son bir tane. Buyurun. 
SALONDAN: Tuğçe GÜLCÜLER. 
BAŞKAN: Tuğçe GÜLCÜLER. Sonuncusu çıkmadı arkadaşlar. Evet, tamamdır. Savaş 
DAĞDEVİREN, Aras KAYNARCA, Özgür KORKMAZ, Erdal KARAGÖZ, Yalçın KAYA, 
Sezgin ÖZGEN, Ferhat UYSAL, Bahadır ALTINKESER, Leman TUNUS, Hatice SEMERCİ, 
Elvin Sönmez GÜLER, Adem ÖZTÜRK, Asıl Üyeler.  Levent YILDIR, Eşref ÇAKIR, Gözde 
Çelik ÖZOĞLU, Yakup YENİCE, Niyazi ARSLAN, Tuğçe GÜLCÜLER Yedek Üyeler. 
BAŞKAN: Üyeleri saydınız mı?  
DİVAN KÂTİBİ: Buyurun Başkan’ım. 
BAŞKAN: Divan’ı saydınız mı? 
DİVAN KÂTİBİ: Sayılıyor Başkan’ım. 
BAŞKAN: Sonuçlandırırsanız.  
DİVAN KÂTİBİ: Tamam Başkan’ım. 
 
XVI. DENETİM KOMİSYONU RAPORU İLE İLGİLİ BİLGİ VERİLMESİ 
BAŞKAN: Diğer oylamalara geçilmeden önce 2023 Yılının Denetim Raporunu, Denetim Komisyonu 
Raporunu… Onunla ilgili bilgilendirmeyi öne almak istiyorum. Uygun görür müsünüz?  Kabul 
edenler, etmeyenler? Evet. (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve 
sözler.) Efendim? (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.)  
Öne aldım sadece onun için. Ne olur ne olmaz.  
HÜSNÜ BOZTEPE:  Sayın Başkan.   
BAŞKAN: Divan’daki Arkadaşımız Denetim Komisyonu Raporunun Bilgilendirmesini okuyabilir mi 
acaba?  
DİVAN KÂTİBİ: 2023 Mali Yılı Denetim Komisyon Raporu. 5393 sayılı Belediye Kanununun 25. 
maddesi gereğince Denetim Komisyonu olarak 2023 Mali Yılına ilişkin İzmir Büyükşehir Belediyesi 
ve bağlı kuruluşları olan İZSU Genel Müdürlüğü ile ESHOT Genel Müdürlüğünün Mali Hizmetler 
Daire Başkanlıkları ile Strateji Geliştirme Dairesi Başkanlıkları bünyesinde birim yetkililerinin 
gelir ve gider işlemleri üzerine tetkik ve incelemeler neticesinde; gelir ve giderlere ilişkin hesap kayıt 
ve işlemlerin 5018 sayılı Kamu Mali Yönetimi ve Kontrol Kanununa ilgili mevzuata ve bağlı 
yönetmeliklere uygun olduğu, idari ve hukuki prensiplere bağlı kalındığı, gelir ve giderlerin Mahalli 
İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinde bahsi geçen hesap kodlarının takip edildiği, muhasebe 
işlemlerinin genel kabul görmüş muhasebe ilke ve prensiplerine, hesap düzenine uygun olduğu, 
şeffaflık, erişebilirlik ve hesap verilebilirlik ilkelerine uyulduğu ve kayıtların da yasalara uygun bir 
şekilde yapıldığı kanaatine varılmış olmakla, söz konusu hesap iş ve işlemlerinin tarafımızdan 
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denetimi sonucunda üç örnek olarak düzenlenen işbu Denetim Raporunun üç örneği Meclis 
Başkanlığına sunulmuştur. 
 
BAŞKAN: Evet, bilgilendirmeyi yaptık. 
BAŞKAN: Bitti mi Divan seçimi? 
DİVAN KÂTİBİ: Hayır Başkan’ım… 
BAŞKAN: Peki, buyurun.  
BURÇİN KEVSER SEVİL: Sayın Başkan, Sayın Meclis, Denetim Raporuyla ilgili çok ufak bir şey 
söylemek istiyorum. Geçen dönem Denetim Komisyonunda yer alan Meclis Üyelerinden birisiydim. 
Görüş bildirmek ve oylamak söz konusu değil elbette ki ama bu konuyla ilgili bir muhalefet şerhimiz 
var bunu bir sonraki Mecliste Performans Programı görüşülürken dile getireceğimizi hatırlatmak 
isterim. 
BAŞKAN: Peki, tamam. 
 
XVII. KURULMASI ZORUNLU OLAN İHTİSAS KOMİSYONLARI ÜYELERİNİN 
SEÇİLMESİ 
BAŞKAN: Peki, İhtisas Komisyonları Üye Seçimlerine geçelim bir taraftan arkadaşlarımız şeylerin 
sayımına devam ediyor.  
BAŞKAN: İmar ve Bayındırlık Komisyonu için, zorunlu olan beş İhtisas Komisyonundan birisi olan 
İmar ve Bayındırlık Komisyonu için seçim yapacağız. Bunları açık oylamayla yapacağız. Evet, 
adaylarınızı lütfen söyler misiniz?  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: İmar ve Bayındırlık Komisyonu için adaylarımız; Zafer Levent 
YILDIR, Esra KOÇDEMİR, Nilüfer BAKOĞLU AŞIK, Mustafa GENÇ, Aras KAYNARCA, 
Onur TOPUZ, Yağmur YURDAKUL ÖZKAN. 
BAŞKAN: Sizlerin adaylarınız.  
NAİL KOCABAŞ: İmar ve Bayındırlık Komisyonu için bizim önerimiz. Uğur İnan ATMACA, 
Selma KISA.  
HAKAN YILDIZ:  Uğur İnan ATMACA. 
NAİL KOCABAŞ: Uğur İnan ATMACA, Uğur İnan ATMACA. 
BAŞKAN: Evet, bir yıl süreyle görev yapmak üzere dokuz kişiden oluşan İmar ve Bayındırlık 
Komisyonu Üyelerimiz, isimlerini görüyorsunuz ekranda kabulünü oylarınıza… Bu arada başka aday 
var mıdır? Onu da sorayım. Var mı başka bir aday? Yok. İmar ve Bayındırlık Komisyonu Üyeliğine 
önerilen isimlerin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 
edilmiştir. 
BAŞKAN: İkinci zorunlu İhtisas Komisyonumuz; Çevre ve Sağlık Komisyonu. Adaylarınız 
öğrenebilir miyiz? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Saadet ÇAĞLIN, Mustafa VATANSEVER, Raife KARABATAK, 
Tülay HOROSAN, Günay ÖNDER, Hatice SEMERCİ, Metin ERKAN.  
BAŞKAN: Sizin adaylarınızı öğrenebilir miyiz?  
NAİL KOCABAŞ: Mustafa BAHAR, Gizem AKYÜZ DUMAN.  
BAŞKAN: Başka aday var mıdır arkadaşlar? Bir yıl süreyle görev yapmak üzere Çevre ve Sağlık 
Komisyonu Üyeliğine önerilen isimlerin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 
etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Hayırlı olsun, teşekkür ederim. 
BAŞKAN: Üçüncü İhtisas Komisyonumuz, Plan ve Bütçe Komisyonu. Evet, adaylarınız öğrenebilir 
miyiz?  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER:  Adaylarımız, Candaş YETER, Tamer İMAL, Hazel ÖZTÜRK IŞIK, 
Onur SAATLI, Görkem ÇOLAK, Zümer Timur MERT, Şepnem TÜRE. 
BAŞKAN: Sizin adaylarınız lütfen. 
NAİL KOCABAŞ: Kazım ERTEN, Ercan TEKİN. 
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BAŞKAN: Başka aday olmak isteyen var mı arkadaşlar? Bir yıl süreyle görev yapmak üzere Plan 
ve Bütçe Komisyonu Üyeliğine önerilen isimlerin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 
etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Hayırlı olsun. 
BAŞKAN: Dördüncü İhtisas Komisyonumuz, Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonu. Evet, 
adaylarınız öğrenebilir miyiz?  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Nurcan ADIGÜZEL, Hacer TAŞ GÜLTEPE, Tuğçe GÜLCÜLER, 
Ferdi HEPYILMAZ, Ege Batu ELTEZ, Neriman BALCI TÜRKERİ, Gökalp Erhan GÜZEL.  
BAŞKAN: Ferdi Bey’i atladınız.  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Ferdi HEPYILMAZ. 
BAŞKAN: Evet. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Ege Batu ELTEZ, Neriman BALCI TÜRKERİ, Gökalp Erhan GÜZEL. 
Tamam. 
BAŞKAN:  Gökalp...  Evet, doğrudur. Sizin adaylarımız?  
NAİL KOCABAŞ: Dilaver KİŞİLİ, Fırat EROĞLU. 
BAŞKAN: Bir yıl süreyle görev yapmak üzere Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonu 
Üyeliğine önerilen isimlerin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 
ile kabul edilmiştir.  Hayırlı olsun. 
BAŞKAN: Son İhtisas Komisyonumuz Ulaşım Komisyonu. Evet, adaylarınızı örenebilir miyiz?  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Barış DALGIÇ, Çiler GÜLER, Osman YURTSEVEN, Ulaş İsmail 
ŞENOL, Niyazi ARSLAN, Ufuk AYKOL, Eşref ÇAKIR.  
BAŞKAN: Sizin adaylarınız? 
NAİL KOCABAŞ: Bahadır ALTINKESER, Ümit CİNGÖZ.  
BAŞKAN: Ulaşım Komisyonu için başka aday olmak isteyen başka arkadaşımız var mı? O zaman, bir 
yıl süreyle görev yapmak üzere Ulaşım Komisyonu Üyeliğine önerilen isimlerin kabulünü 
oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
BAŞKAN: Divan belli oldu mu? Divan belli oldu mu? (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) 
BAŞKAN: Peki. 
 
XVIII. BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİNİN 2023 YILI FAALİYET RAPORU 
BAŞKAN: Değerli Arkadaşlar XIII’üncü… XVIII’inci sırada pardon İzmir Büyükşehir Belediyesinin 
2023 Yılı Faaliyet Raporu var. Bu rapor dağıtılacak ve bir sonraki şeyde görüşüceğiz. Oylamaya gerek 
var mı? 
LEVENT İŞLER (YAZI İŞLERİ VE KARARLAR DAİRESİ BAŞKANI): Gündemde bırakıp, 
bırakılmasını oylayalım. 
BAŞKAN: Büyükşehir Belediyesinin 2023 Yılı Faaliyet Raporunun Gündemde bırakılmasını 
oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
 
XIX. ESHOT GENEL MÜDÜRLÜĞÜNÜN 2023 YILI FAALİYET RAPORU 
BAŞKAN: XIX’uncu başlık olarak ESHOT Genel Müdürlüğünün 2023 Yılı Faaliyet Raporu var, yine 
dağıtıldı sizlere… ESHOT Genel Müdürlüğünün 2023 Yılı Faaliyet Raporu Gündemde 
bırakılmasını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Şimdi, 
bir sonraki bölümde İhtisas Komisyonlarında geçen dönem verilmiş önergelerin görüşülüp, 
sonuçlandırılmamış olması nedeniyle bu Meclisimizin Gündemine gelen 40 tane Önerge var. Bu 
Önergelerle ilgili olarak görüşünüzü sorabilir miyim?  
ZAFER LEVENT YILDIR: Sayın Başkan’ım öncelikle, aslında bu Komisyonlarla ilgili bazı 
önerilerimiz vardı bizim. Çıkarılması gereken bazı Komisyonlar ve eklenmesi gereken Komisyonlar, 
isimleri değişmesi gereken Komisyonlar, bunları belirledikten sonra bu 40 önergeyi de ilgili 
Komisyonlara yönlendirirsek daha doğru olur. Karışıklık olmaz diye söylüyorum. 
BAŞKAN: Sizin görüşünüz? 
NAİL KOCABAŞ:  Uygundur. 
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BAŞKAN: Peki. O zaman şöyle yapalım; diğer Komisyonları da seçelim, değil mi? Çünkü bazı yeni 
Komisyonlar var, bazı Komisyonlarda isim değişikliği önerileri var. Ondan sonra maddelerin hangi 
Komisyona gönderileceğini görüşelim.  
ZAFER LEVENT YILDIR:  Başkan’ım isterseniz, isim değişikliği…  
BAŞKAN: Bir saniye.  
ZAFER LEVENT YILDIR:  Önerimizi söyleyelim. 
BAŞKAN: Bir saniye, bir saniye. Ek Gündem de var. Evet, efendim? (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) 
 
XX. MECLİS İHTİSAS KOMİSYONLARI ÜYELERİNİN SEÇİLMESİ 
BAŞKAN: Ek Gündemde 1 no’lu önerge şeklinde; Meclis İhtisas Komisyonlarının Üyelerinin Seçimi 
önergesine geçiyoruz. Öncelikle bu Önergenin Gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum; kabul 
edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Şimdi bu Önergede daha önce seçtiğimiz 
Komisyonlara, ilk 5 komisyona ilave olarak 19 yeni Komisyon var. Bunların isimlerini okuyorum ve 
kabulünü oylarınıza sunacağım. Beş komisyonu takiben altıncı komisyon olarak; 6- Hukuk 
Komisyonu, 7- Avrupa Birliği ve Dış İlişkiler Komisyonu, 8- Turizm ve Fuarcılık Komisyonu, 9- 
Tarım, Orman ve Hayvancılık Komisyonu, 10-Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Komisyonu, 11- Kent 
Konseyi Komisyonu, 12- Engelsiz İzmir Komisyonu, 13- Sokak Hayvanlarını Koruma 
Komisyonu, 14- Deprem ve Afet Komisyonu, 15- Esnaf, Meslek Odaları ve Tüketiciyi Koruma 
Komisyonu, 16- Sosyal Politikalar Komisyonu, 17- Kentsel Dönüşüm ve Konut Politikaları 
Komisyonu, 18- Kooperatifler ve Pazar Yerleri Komisyonu, 19- Deniz, Kıyı Alanları ve 
Limanlar Komisyonu, 20- Sürdürülebilir Enerji ve İklim Değişikliği Komisyonu, 21- Çocuk 
Hakları ve Çocuk Dostu Kent Komisyonu, 22- Gençlik, Üniversiteler ve İstihdam Geliştirme 
Komisyonu, 23- Organize Sanayi Bölgeleri Komisyonu, 24- İleri Yaş Çalışmaları Komisyonu. Bu 
önergeyle ilgili olarak görüş bildirmek isteyen var mı acaba? Bu Önergenin kabulünü demin 
oylamıştık değil mi? Bir daha oylayalım isterseniz. Karışmasın. Kabulünü oylarınıza sunuyorum... 
Buyurun. 
HÜSNÜ BOZTEPE: Oylatın Başkan’ım. Çünkü demin oylatmadınız. Çünkü bu Komisyonlar yeni 
kurmuş olacağız ya ondan dolayı oylatmanız gerekir. 
BAŞKAN: Bu Komisyonların kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 
ile kabul edilmiştir. O zaman diğer gündem önergelerine geçmeden önce bu Komisyonların seçimini 
de tamamlayalım uygun görürseniz. Hukuk Komisyonu için önerilerinizi alabilir miyiz?  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Hukuk Komisyonu için önerilerimiz; Rifat ÖZER, Mehmet 
TÜRKBAY, Muhittin Cumhur ŞENER, İpek KUL, Ümran GÖÇEN, Ceren TÜRER UYKAL, 
Ahmet Cemil BALYELİ.  
BAŞKAN: Sizin önerilerinizi alabilir miyiz?  
NAİL KOCABAŞ: Burçin Kevser SEVİL, Özgür KANER. 
BAŞKAN: Hukuk Komisyonu için başka aday olmak isteyen var mıdır acaba? Bir yıl süreyle görev 
yapmak üzere Hukuk Komisyonu Üyesi olarak önerilen isimlerin kabulünü oylarınıza sunuyorum; 
kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Hayırlı olsun. Yedinci Komisyon; Avrupa 
Birliği ve Dış İlişkiler Komisyonu. Adaylarınızı öğrenebilir miyiz?  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Avrupa Birliği ve Dış İlişkiler Komisyonu için adaylarımız; Mehmet 
Atilla BAYSAK, Aras KAYNARCA, Ali Eren ALİBEŞEOĞLU, Celal YILDIZ, Volkan 
KOÇANALI, Ayhan KAYA, Hazel ÖZTÜRK IŞIK. 
BAŞKAN: Volkan KOÇANALI. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Volkan, Volkan. 
BAŞKAN: Evet. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Ayhan KAYA, Hazel ÖZTÜRK IŞIK. 
BAŞKAN: Evet, sizin adaylarınız öğrenebilir miyiz? 
NAİL KOCABAŞ: Abdülhakim EVİN, Hilal SADIKOĞLU AKAR. 
BAŞKAN: Hakim. (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) 
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Evet, önümüzdeki bir yıl boyunca görev yapmak üzere Meclisimizin Avrupa Birliği ve Dış İlişkiler 
Komisyonu Üyesi olarak önerilen isimlerin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 
etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Diğer Komisyonumuz, Turizm ve Fuarcılık Komisyonu. 
Evet, adaylarınızı öğrenebilir miyiz? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Onur SAATLI, Melda ERBAYKENT, Seyhan Müşerref KURALI, 
Aydın ÖZDEMİR, Metin KIRAL, Hüseyin Okan ÜRKMEZ, Savaş DAĞDEVİREN. 
BAŞKAN: AK Parti Grubunun adaylarını öğrenebilir miyiz?  
NAİL KOCABAŞ: Serkan ÖZBEK, Derya PALA. 
BAŞKAN: Başka aday olmak isteyen var mı arkadaşlar? Önümüzdeki bir yıl boyunca görev yapmak 
üzere Turizm ve Fuarcılık Komisyonu Üyesi olarak önerilen isimlerin kabulünü oylarınıza 
sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Hayırlı olsun. 9 no’lu Komisyon, 
Tarım ve… Tarım, Orman ve Hayvancılık Komisyonu.  Adaylarınızı öğrenebilir miyiz? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Ali BOR, Gazanfer YAVAŞ, Şükrü SÜREROĞLU, Nail 
KAHRAMAN, Selçuk KARAKÜLÇE, Deniz VURAL, Erdal KARAGÖZ. 
BAŞKAN: AK Parti Grubunun önerileri? 
NAİL KOCABAŞ: Halil DEVECİ, Hasan Aytaç BAŞTUĞ. 
BAŞKAN: Peki, başka aday olmak isteyen arkadaşımız var mıdır? Önümüzdeki bir yıl boyunca görev 
yapmak üzere Tarım, Orman ve Hayvancılık Komisyonu Üyesi olarak önerilen isimlerin 
kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 10 no’lu 
Komisyon, Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Komisyonu. Adaylarınızı öğrenebilir miyiz?  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Hacer TAŞ GÜLTEPE, Neriman BALCI TÜRKERİ, Semiha 
MEMİŞ SARAÇ, Gizem ÇETİNKAYA ÜLKER, Bilge KASIRGA SÖZCÜ, Hatice SEMERCİ, 
İbrahim ÖZ. 
BAŞKAN: AK Parti Grubundan önerilerini öğrenebilir miyiz?  
NAİL KOCABAŞ: Hakan YILDIZ, Burçin Kevser SEVİL. 
BAŞKAN: Başka aday olmak isteyen arkadaşımız var mı? Önümüzdeki bir yıl boyunca görev yapmak 
üzere Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Komisyonu Üyesi olarak önerilen isimlerin kabulünü oylarınıza 
sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.  11 no’lu Komisyonumuz, Kent 
Konseyi Komisyonu. Adaylarınızı öğrenebilir miyiz?  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Erdoğan ÇOBAN, Banu AYHAN, Nurcan ADIGÜZEL, Mehmet 
ÇITAK, İsmail YÜZER, Bekir GÜNDOĞDU, Rifat ÖZER.  
BAŞKAN: AK Parti Grubunun önerileri?   
NAİL KOCABAŞ: Hakan, Hakan YILDIZ. 
BAŞKAN: Hakan YILDIZ. 
NAİL KOCABAŞ: Hakan YILDIZ, Mesut Yaşar AYBAR. 
BAŞKAN: Peki, başka aday olmak isteyen var mıdır arkadaşlar? Önümüzdeki bir yıl boyunca görev 
yapmak üzere Kent Konseyi Komisyonu Üyesi olarak önerilen isimlerin kabulünü oylarınıza 
sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. Engelsiz İzmir 
Komisyonu. Adaylarınızı öğrenebilir miyiz?  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Leman TUNUS, Devrim AKSEKİ, Semiha MEMİŞ SARAÇ, Raife 
KARABATAK, Günay ÖNDER, Doğukan MALTEPE, Mehmet EREN. 
BAŞKAN: AK Parti Grubunun önerilerini alabilir miyiz?  
NAİL KOCABAŞ: Emrah EROL, Yetkin YILDIZ. 
BAŞKAN: Başka aday olmak isteyen arkadaşımız var mıdır? Önümüzdeki bir yıl boyunca görev 
yapmak üzere Engelsiz İzmir Komisyonu Üyesi olarak önerilen isimlerin kabulünü oylarınıza 
sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.  Sokak Hayvanlarını Koruma 
Komisyonu. Adaylarınız lütfen? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Hidayet PETİN, Selçuk KARAKÜLÇE, Yağmur YURDAKUL 
ÖZKAN, Esra KOÇDEMİR, Hediye KAYA, Mehmet EREN, Erdal KARAGÖZ.  
BAŞKAN: AK Parti Grubunun önerileri? 
NAİL KOCABAŞ: İsa NEZİR, Feyzullah ERGİN. 
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BAŞKAN: Başka aday olmak isteyen arkadaşımız var mıdır? Önümüzdeki bir yıl boyunca görev 
yapmak üzere Sokak Hayvanlarını Koruma Komisyonu Üyesi olarak önerilen isimlerin kabulünü 
oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Deprem ve Afet 
Komisyonu. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Barış DALGIÇ, Tuğçe GÜLCÜLER, Ali Eren ALİBEŞEOĞLU, 
Rüzgar SÖNMEZ, Ahmet Cemil BALYELİ, Niyazi ARSLAN, Mustafa GENÇ.  
BAŞKAN: AK Parti Grubunun önerileri? 
NAİL KOCABAŞ: Nail KOCABAŞ, Okan BİLDİRİCİ. 
BAŞKAN: Başka aday olmak isteyen arkadaşımız var mı acaba? Önümüzdeki bir yıl boyunca görev 
yapmak üzere Deprem ve Afet Komisyonu Üyesi olarak önerilen isimlerin kabulünü oylarınıza 
sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.  
BAŞKAN: Esnaf, Meslek Odaları ve Tüketiciyi Koruma Komisyonu. Buyurun. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Mehmet Mithat SALEPÇİOĞLU, Yakup YENİCE, Muhittin 
Cumhur ŞENER, Osman Selim TOK, Bekir GÜNDOĞDU, Ayhan KAYA, Mehmet ÇITAK. 
BAŞKAN: AK Parti Grubunun önerileri var mı?  
NAİL KOCABAŞ: Latif AYDEMİR, Hakan KALFAOĞLU. 
BAŞKAN: Başka aday olmak isteyen arkadaşımız var mıdır? Önümüzdeki bir yıl boyunca görev 
yapmak üzere Esnaf, Meslek Odaları ve Tüketiciyi Koruma Komisyonu Üyesi olarak önerilen 
isimlerin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
Sosyal Politikalar Komisyonu. Buyurun Sayın GÜLER. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Şükrü SÜREROĞLU, Gizem ÇETİNKAYA ÜLKER, Mehmet 
Cengiz SARIOĞLU, Banu GENÇKAN, Kamil TAŞAL, Mustafa VATANSEVER, Yakup 
YENİCE. 
BAŞKAN: AK Parti Grubunun önerileri? 
NAİL KOCABAŞ: Sebahattin GÜZEL, Erdal SEYİTLER. 
BAŞKAN: Yanlış oldu. Evet. Önümüzdeki bir yıl boyunca görev yapmak üzere Sosyal Politikalar 
Komisyonu Üyesi olarak önerilen isimlerin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 
etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Kentsel Dönüşüm ve Konut Politikaları Komisyonu. 
Adaylarınızı öğrenebilir miyiz?  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Saygın İKİZ, Nilüfer BAKOĞLU AŞIK, Yunus Nadi ERGEN, Ufuk 
AYKOL, Ali BOR, İsmail SARI, Hediye KAYA. 
BAŞKAN: AK Parti Grubunun önerileri? 
NAİL KOCABAŞ: Adem ÖZTÜRK, Sezgin ÖZGEN. 
BAŞKAN: Başka aday olmak isteyen var mı acaba arkadaşlar? Önümüzdeki bir yıl boyunca Kentsel 
Dönüşüm ve Konut Politikaları Komisyonu Üyesi olarak önerilen isimlerin kabulünü oylarınıza 
sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Kooperatifler ve Pazar Yerleri 
Komisyonu. Önerilerinizi öğrenelim. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Banu AYHAN, Doğuş BAYIR, Mehmet Mithat SALEPCİOĞLU, 
Abdulvahap BATİHAN, Gazanfer YAVAŞ, Erhan ERDİL, Celal YILDIZ. 
BAŞKAN: AK Parti Grubunun önerilerini alabilir miyiz?  
NAİL KOCABAŞ: Mehmet Emin DAVRAN, İsmail HANCI. 
BAŞKAN: Başka aday olmak isteyen var mı acaba arkadaşlar? Önümüzdeki bir yıl boyunca görev 
yapmak üzere Kooperatifler ve Pazar Yerleri Komisyonu Üyesi olarak önerilen isimlerin 
kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Sıradaki 
Komisyon; Deniz, Kıyı Alanları ve Limanlar Komisyonu. Adaylarınızı öğrenebilir miyiz?  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Altan İNANÇ, Gözde ÇELİK ÖZOĞUL, Gazi GENÇOĞLU, 
Ümran GÖÇEN, Erol GÜNGÖR, Nuri CAFEROĞLU, Ferdi HEPYILMAZ.  
BAŞKAN: AK Parti Grubunun önerileri? 
NAİL KOCABAŞ: Ferhat UYSAL, Mesut Yaşar AYBAR.  
BAŞKAN: Başka aday olmak isteyen var mıydı? Önümüzdeki bir yıl boyunca görev yapmak üzere 
Deniz, Kıyı Alanları ve Limanlar Komisyonu Üyesi olarak önerilen isimlerin kabulünü oylarınıza 
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sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Sıradaki Komisyonumuz; 
Sürdürülebilir Enerji ve İklim Değişikliği Komisyonu. Üyeleriniz… Önerileriniz. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Ege Batu ELTEZ, Mükremin ZÜLKADİRÖĞLU, İsmail SARI, 
Dinçer GÖZMEN, Ahmet GÜNEY, Saygın İKİZ, Umut ERGÜL. 
BAŞKAN: AK Parti Grubunun önerileri? 
NAİL KOCABAŞ: Oktay SALDUZ, Mehmet ÇELTİKCOĞLU. 
BAŞKAN: Başka aday olmak isteyen var mıdır arkadaşlar? Önümüzdeki bir yıl boyunca 
Sürdürülebilir Enerji ve İklim Değişikliği Komisyonu Üyesi olarak önerilen isimlerin kabulünü 
oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Çocuk Hakları ve 
Çocuk Dostu Kent Komisyonu. Önerilerinizi alabilir miyiz?  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Osman Selim TOK, Orhan BERBER, Kamil TAŞAL, Ender 
BEYAZYILDIRIM, Özge KARAKAŞ ESEROĞLU, İsmail YÜZER, Sultan İPEKLİ AKSOY. 
BAŞKAN: AK Parti Grubunun… 
NAİL KOCABAŞ: Sebahattin GÜZEL… 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: İsmail YÜZER var bir de. 
BAŞKAN: Evet, İsmail YÜZER. Evet, buyurun. 
NAİL KOCABAŞ: Sebahattin GÜZEL, Hilal SADIKOĞLU AKAR. 
BAŞKAN: Başka aday olmak isteyen var mıdır acaba? Önümüzdeki bir yıl boyunca Çocuk Hakları 
ve Çocuk Dostu Kent Komisyonu Üyesi olarak önerilen isimlerin kabulünü oylarınıza sunuyorum; 
kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Gençlik, Üniversiteler ve İstihdam Geliştirme 
Komisyonu. Buyurun. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Ender BEYAZYILDIRIM, Şepnem TÜRE, Yalçın KAYA, Görkem 
ÇOLAK, Emel ÜRPER, Sedef CEM, Candaş YETER. 
BAŞKAN: AK Parti Grubunun önerileri? 
NAİL KOCABAŞ: Enes UĞUZ, Sercan AKMAN. 
BAŞKAN: Başka aday olmak isteyen var mıdır acaba? Önümüzdeki bir yıl boyunca Gençlik, 
Üniversiteler ve İstihdam Geliştirme Komisyonu Üyesi olarak önerilen isimlerin kabulünü 
oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Organize Sanayi 
Bölgeleri Komisyonu.  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Kazım UMDULAR, Gözde ÇELİK ÖZOĞUL, Kamil TAŞAL, 
Volkan KOÇANALI, Mükremin ZÜLKADİROĞLU, Uygar KANMIŞ, Ulaş İsmail ŞENOL. 
BAŞKAN: AK Parti Grubunun önerileri? 
NAİL KOCABAŞ: Hüsnü BOZTEPE, Erdem ÖKSÜZ.  
BAŞKAN: Başka aday olmak isteyen var mıdır acaba arkadaşlar? Önümüzdeki bir yıl boyunca 
Organize Sanayi Bölgeleri Komisyonu Üyesi olarak önerilen isimlerin kabulünü oylarınıza 
sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Ve İleri Yaş Çalışmaları 
Komisyonu. Buyurun, adaylarınız öğrenebilir miyiz?  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Abdulvahap BATİHAN, Seyhan Müşerref KURALI, Metin KIRAL, 
Orhan BERBER, Gökalp Erhan GÜZEL, Tülay HOROSAN.  
BAŞKAN: Bir tane atlandı galiba? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Pardon, Melda AYBERKENT. 
BAŞKAN: AK Parti Grubunun Önerileri? 
NAİL KOCABAŞ: Yusuf MERT, Mustafa ÖZTÜRK. 
BAŞKAN: Başka Aday olmak isteyen arkadaşımız var mıdır? Önümüzdeki bir yıl boyunca İleri Yaş 
Çalışmaları Komisyonu Üyesi olarak önerilen isimlerin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 
edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Böylece bütün Komisyonlarımız için Üye Seçimini 
tamamlamış olduk. Tüm arkadaşlarımıza başarılar diliyorum. Meclisimize ve şehrimize hayırlı 
olmasını diliyorum. Oylama sonucu belli oldu mu? (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.)  
 



24 
 

 
 

XXI. İHTİSAS KOMİSYONLARINDAKİ BAŞKANLIK ÖNERGELERİNİN GÖRÜŞÜLMESİ 
BAŞKAN: O zaman Sayın Grup Başkan Vekilleri bu daha önce İhtisas Komisyonlarına gönderilmiş 
olan ve tekrar Önerge olarak Gündemimize gelmiş olan 40 tane Önergeyle ilgili değerlendirmelerinizi 
alalım. Buyurun.  
ZAFER LEVENT YILDIR: Şimdi… Tamam.  
BAŞKAN: Bir fikir birliğine vardınız mı Grup Başkan Vekilleri olarak?  
ZAFER LEVENT YILDIR: Bu konuda fikir birliğine vardık. Tutanaklar yazılırken aslında bu 
konuyu “Yazı İşleri ile görüşerek belirlersek uygun olur.” diye düşünüyoruz. Çünkü burada 
belirtmemiz gereken bir takım konular var. Örneğin; Kentsel Dönüşüm Komisyonunun adı “Kentsel 
Dönüşüm ve Konut Politikaları Komisyonu”na dönüştü. Dolayısıyla 2 no’lu Önergeyi tekrar 
gönderdiğinizde bu sefer Kentsel Dönüşüm ve Konut Komisyonuna göndermemiz gerekiyor. 
BAŞKAN: Şöyle yapalım; madde madde hangi Komisyonlara göndereceğimizi söylerseniz.  
ZAFER LEVENT YILDIR: Olabilir. 
BAŞKAN: Buyurun Hakan Bey. 
HAKAN YILDIZ: Sayın Başkan, Meclisin ilk günü bir usulü netleştirelim. Geçmişte biz bu tür 
Komisyon dağılımlarını Grup Sözcülerimiz toplantı halinde yaparak ortak karar alıyorlardı. Ancak 
Pandemi dönemi girince bu Meclis Büronun haklı olarak bir önerisi olarak gibi geldi ve Gruplara da 
iletiliyordu. Ancak yeni dönemde tekrar Grup Sözcülerimiz Meclis Gündemi öncesi Mecliste 
buluşurlarsa hangi Komisyonlara havaleler noktasında bir ortak mutabakat yaparak gelirse daha 
sağlıklı olur. 
BAŞKAN: Daha hızlı gelir.    
HAKAN YILDIZ: Yani genel esas noktasında bir değişikliği talep ediyoruz. İlk yaptığımız ilk 2 yıl 
böyle gidiyorduk ama pandemiyle değişti ve buna döndü. Doğal olarak bu karışıklık da ortadan 
kalkmış olur. Meclis Büro haklı. Konuların dağılımı noktasında kendine göre bakıyor ama siyasette 
devreye girdiği için bu seferde Grup Başkan Vekilleri haklı duruma geçiyor. Böyle bir önerimiz var 
bundan sonraki çalışma bakımından. (52 saniye) 
BAŞKAN: Benim için uygundur; ama bugün ilk elin günahı da olmaz. Madde madde sormam 
gerekiyor. 1 no’lu Önerge hakkında nedir şeyiniz, öneriniz?  
ZAFER LEVENT YILDIR: Sayın Başkan 1 no’lu Önergenin Hukuk – Deprem ve Afet – İmar ve 
Bayındırlık Komisyonlarına gönderilmesi uygundur.  
BAŞKAN: Aynı görüşte misiniz? 1 no’lu Önergeyi Hukuk – Deprem ve Afet – İmar ve 
Bayındırlık Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 
Oybirliği ile kabul edilmiştir. 2 no’lu Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: 2 no’lu Önergemizin İmar ve Bayındırlık – Kentsel Dönüşüm ve Konut 
– Deprem ve Afet Komisyonlarına havale edilmesini uygun buluyoruz.  
BAŞKAN: Uygun mudur? 2 no’lu Önergemizin İmar ve Bayındırlık – Kentsel Dönüşüm ve Konut 
Politikaları – Deprem ve Afet Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 
edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 3 no’lu Önerge? 
HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın Başkan. 
BAŞKAN: Buyurun. 
HÜSNÜ BOZTEPE: Önergeye ilgili söz almak istiyorum. 
BAŞKAN: Hangisiyle? 
HÜSNÜ BOZTEPE: 2. 
BAŞKAN: Buyurun. 



25 
 

 
 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın Başkan, Değerli Meclis Üyeleri, hepinizi sevgiyle selamlıyorum. Seçilen 
tüm arkadaşları kutluyorum hepsini. Önümüzdeki 5 yıl burada beraber çalışacağız. Sayın Başkan bu 
2… Aslında 1 ve 2 no’lu Önerge ikisi de aynı. Bunu geçen Mecliste benim Önergem vardı ve Grup 
Başkan Vekilleri de tamamı bu Önergeleri imzalamıştı. Sanırım bu günkü de bu mahkeme herhalde 
%20 emsal artışı ve ada bazlı %30 artışı galiba tekrar iptal etmiş.  
BAŞKAN: İptal etti. 
HÜSNÜ BOZTEPE: Sanırım, hatırlarım Karşıyaka Belediyesi bizim Önergemize benzer bir Önerge 
yollamıştı. Siz o zaman Karşıyaka Belediye Başkanı iken. Hem Bornova’da da gelmişti, Bayraklı’da 
ve Karşıyaka’da. Sadece Bayraklı önergesi kabul edilmişti. Bu önerge çok önemli bir önerge bu iki 
önerge de. Bunun üstünde gerçektende uzun uzun arkadaşların oturup, çalışıp ve bu konuyla ilgili de 
bir karar almamız gerekiyor. Biz özellikle bununla ilgili bu döneme kalması için karar vermemiştik 
bunlar Komisyonlarda geçen dönem. Bu dönem sizinle gelmenizle ilgili inşallah, temenni ediyorum ki 
bu konuyu tekrar üzerinde çalışarak ve iyi bir noktaya getirerek hem kentimize hem de ilçelerimize, 
beldemize büyük bir iş yapmış oluruz. Birçok insanı da bu sıkıntılardan kurtarmış oluruz. Bu konunun 
önümüzdeki günlerde üzerinde çalışarak doğru bir karar vereceğimize inancım tamdır. Hepinizi 
sevgiyle selamlıyorum. Bu önergenin sahibi bu Mecliste sadece sanırım ben ve Hakan Kardeşimiz var, 
ikimiz varız. İnşallah iyi olur. Teşekkür ederim. (1 dakika 35 saniye) 
BAŞKAN: Komisyonlarda arkadaşlarımız değerlendirecektir. Mevcut hukuki durumu da göz önüne 
alacaklarına inanıyorum. Vatandaşımızın lehine neyse onu takdir edeceğinize inanıyorum. Sonuçta 
sizden gelecek rapora göre Meclisimiz karar verecektir. 3 no’lu Önerge? (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Şunu tamamlayalım. Evet. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: 3 no’lu Önergemizin İmar ve Bayındırlık – Kentsel Dönüşüm ve Konut 
– Deprem ve Afet Komisyonlarına havale edilmesini öneriyoruz. 
BAŞKAN: Uygun mudur? 
HAKAN YILDIZ: Yanlış anlamayın, Milliyetçi Hareket Partisine de sorarsanız Sayın Başkan.  
BAŞKAN: Grup mu onlar?  
HAKAN YILDIZ: Onlar da Grup. 
BAŞKAN: Efendim? 
HAKAN YILDIZ: Onlar da Grup Sayın Başkan. 
BAŞKAN: Grup oldular mı? Tamam, kusura bakmayın o zaman bir şeyim oldu. Var mı öneriniz? 
Tamam. 3 no’lu Önergemizin İmar ve Bayındırlık – Kentsel Dönüşüm ve Konut Politikaları – 
Deprem ve Afet Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 
etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 5 no’lu Önerge? 
SALONDAN: 4. 
BAŞKAN: Pardon 4 no’lu Önerge? 
SALONDAN: 4, 4. 
BAŞKAN: 4 no’lu Önerge, 4 no’lu Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: 4 no’lu Önergenin İmar Komisyonuna sevk edilmesini… Havale 
edilmesini öneriyoruz. 
BAŞKAN: Hakan Bey? Bahadır Bey? Başka var mı? Sizin var mı? 4 no’lu Önergenin İmar ve 
Bayındırlık Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 
Oybirliği ile kabul edilmiştir. 5 no’lu Önerge?  
HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın Başkan’ım 5 no’lu Önergeyle ilgili söz almak istiyorum. 
BAŞKAN: Buyurun.  
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HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın Başkan, Değerli Meclis Üyeleri tekrar sevgiler sunuyorum. Sayın Başkan, 
bu 5 no’lu Önergeyi daha önce sizde özellikle Karşıyaka’daki sahil kesimiyle ilgili özellikle 
pazaryerinin karşısındaki yeri de bu karavanların girmemesi için bir engel yaptınız. Fakat şu an, son 2 
yıldır bu karavanlarla ilgilide biz de birçok kez Mecliste gündeme getirdik. Bu önergenin sahibi de 
bendim ve 3 siyasi partinin Grup Başkan Vekili hatta 4 siyasi partinin Grup Başkan Vekilleri de 
imzalamıştı. Hem o günkü AK Parti Grup Başkan Vekili Özgür HIZAL, CHP Grup Başkan Vekili 
Murat AYDIN, Kemal SEVİNÇ İYİ Parti ve Cüneyt UMUTLU MHP olarak imzalamıştık. Sayın 
Başkan bu konu özellikle, hele siz de çok daha iyi biliyorsunuz Karşıyaka bölgesini. Yani tamamen 
artık o yeşil alanlar ve bizlerin arabalarımızı park edeceğimiz otoparkların hepsi karavanlarla dolmuş 
durumdadır. Şimdi yaz ayı geldi. Yaz ayı gelince bunlar şimdi azalacak. Fakat kış ayında tekrar bunlar 
hepsi geliyorlar. Bununla ilgili Sayın Başkan sizden özel bir ricamız ve Karşıyakalılar özellikle, 
özellikle siz de Karşıyaka’da yaşayan birisi olarak ve aynı şekilde Bayraklı sahili de tamamen bu 
karavanlar tarafından işgal edilmiş durumda. Bu konuyla ilgili Değerli Arkadaşlarımız bir çalışma 
yaparlarsa çok iyi olacak çünkü insanlar çok mağdur bu konuda. Bu konuyla ilgilenmenizi saygıyla arz 
ediyorum. (1 dakika 20 saniye) 
BAŞKAN: Teşekkür ederim. Buyurun Elvin Hanım. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: 5 no’lu önergenin İmar ve Bayındırlık – Hukuk – Çevre ve Sağlık –  
Ulaşım – Esnaf ve Meslek Odaları ve Tüketiciyi Koruma Komisyonlarına havale edilmesini 
öneriyoruz.  
BAŞKAN: Hakan Bey? Bahadır Bey? Başka bir görüş bildirmek isteyen? 5 no’lu önergenin İmar ve 
Bayındırlık – Hukuk – Çevre ve Sağlık -  Ulaşım – Esnaf ve Meslek Odaları ve Tüketiciyi 
Koruma Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 
Oybirliği ile kabul edilmiştir. 6 no’lu Önerge?  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Hukuk – Plan ve Bütçe  –  Sosyal Politikalar Komisyonlarına havale 
edilmesini öneriyoruz.  
BAŞKAN: Evet, Hakan Bey? Bahadır Bey? Başka görüş bildirmek isteyen? 6 no’lu Önergenin 
Hukuk – Plan ve Bütçe -  Sosyal Politikalar Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza 
sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 7 no’lu Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Hukuk Komisyonuna… 
BAŞKAN: Şimdi arkadaşlar bu aslında normalde bu kısmı daha hızlı geçiyoruz ama bu gün ilk Meclis 
ve öncesinden Grup Başkan Vekillerimiz bir araya gelip bunları konuşmadıkları için, yeni 
Komisyonlar kurulduğu için maalesef biraz tek tek gidiyoruz. Daha sonraki şeylerde daha hızlı 
gideceğiz. Anlayışınızı rica ediyorum. Evet, buyurun Elvin Hanım. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: 7 no’lu Önerge de Hukuk Komisyonuna havale edilmesini… 
BAŞKAN: Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER?  
NAİL KOCABAŞ: Uygundur. 
BAŞKAN: Sizin? Evet, Başka görüş? 7 no’lu Önergenin Hukuk Komisyonuna havale edilmesini 
oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 8 no’lu Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Hukuk – Avrupa Birliği ve Dış İlişkiler Komisyonlarına havale 
edilmesini öneriyoruz. 
BAŞKAN: Sizin neydi? 
SALONDAN: Uygundur. 
BAŞKAN: Sizin? 
SALONDAN: Uygundur. 
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BAŞKAN: Evet, Başka görüş? 8 no’lu Önergenin Hukuk – Avrupa Birliği ve Dış İlişkiler 
Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 
kabul edilmiştir. 9 no’lu Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Başkan’ım 9 ve 10’u iki aynı Komisyona havale edilmesini… İkili 
olarak iletmeyi uygun görüyoruz. Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarına havale edilmesini 
öneriyoruz. 9 ve 10’uncu maddeler. 
BAŞKAN: Peki. Evet, sizlerin? 
NAİL KOCABAŞ: Uygundur. 
BAHADIR ALTINKESER: Uygundur. 
BAŞKAN: Başka görüş? 9 ve 10 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarına havale 
edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 11 no’lu 
Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Hukuk Komisyonuna havalesini öneriyoruz. 
BAŞKAN: Evet, sizlerin? 
NAİL KOCABAŞ: Uygundur. 
BAŞKAN: Siz?  
BAHADIR ALTINKESER: Uygundur. 
BAŞKAN: Başka görüş? 11 no’lu Önergenin Hukuk Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza 
sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 12 no’lu Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Hukuk – Plan ve Bütçe – Engelsiz İzmir Komisyonlarına havalesini 
öneriyoruz. 
BAŞKAN: Evet? 
NAİL KOCABAŞ: Uygundur. 
BAŞKAN: Sizlerin? 
BAHADIR ALTINKESER: Uygundur. 
BAŞKAN: Başka görüş belirtmek isteyen? 12 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe – Engelsiz 
İzmir Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 
ile kabul edilmiştir. 13 no’lu Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Başkan’ım yine 13, 14 ve 15. maddeleri Plan ve Bütçe Komisyonuna 
havale edilmesini öneriyoruz, 3 maddenin de.  
BAŞKAN: Uygun mudur? 
NAİL KOCABAŞ: Uygundur. 
BAŞKAN: Sizlerin? 
BAHADIR ALTINKESER: Uygundur.  
BAŞKAN: Başka görüş var mıydı? 13, 14 ve 15 no’lu Önergelerin Plan ve Bütçe Komisyonuna 
havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 16 
no’lu Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Hukuk Komisyonuna havale edilmesini uygun görüyoruz. 
BAŞKAN: Evet? 
NAİL KOCABAŞ:  Uygundur. 
BAHADIR ALTINKESER:  Uygundur.  
BAŞKAN: Başka görüş var mıydı? 16 no’lu Önergenin Hukuk Komisyonuna havale edilmesini 
oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 17 no’lu Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Yine 17. ve 18. maddelerin Hukuk – Kent Konseyi 
Komisyonlarına havale edilmesini öneriyoruz, iki maddenin de. 
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BAŞKAN: Uygun mudur? 
NAİL KOCABAŞ:  Uygundur. 
BAHADIR ALTINKESER:  Uygundur.  
SALONDAN: Başka görüş belirtmek isteyen? Oylarınıza sunuyorum. 16 ve 17… 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: 17. 
BAŞKAN: Efendim? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: 17 ve 18. 
BAŞKAN: Pardon. 17 ve 18 no’lu Önergelerin Hukuk – Kent Konseyi Komisyonlarına havale 
edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir,  19? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: İmar ve Bayındırlık – Hukuk – Çevre ve Sağlık – Esnaf, Meslek Odaları 
ve Tüketiciyi Koruma – Ulaşım Komisyonlarına havale edilmesini öneriyoruz.  
BAŞKAN: Uygun mudur? 
NAİL KOCABAŞ: Uygundur. 
BAŞKAN: Sizin? 
BAHADIR ALTINKESER: Uygundur. 
BAŞKAN: Başka görüş belirtmek isteyen? 19 no’lu Önergenin İmar ve Bayındırlık – Hukuk – 
Çevre ve Sağlık – Esnaf, Meslek Odaları ve Tüketiciyi Koruma ve Ulaşım Komisyonlarına havale 
edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir, 20 no’lu 
Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Hukuk – Plan ve Bütçe – Aile ve Çocuk Hakları ve çocuk... 
BAŞKAN: Aile ve Çocuk Hakları yok şu anda. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Pardon… Çocuk Hakları ve Çocuk Dostu Kent… 
BAŞKAN: Peki. 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Komisyonlarına havale edilmesini 
öneriyoruz.  
BAŞKAN: Evet, var mı başka öneriniz? 
NAİL KOCABAŞ: Yok. Uygundur.  
BAHADIR ALTINKESER: Uygundur. 
BAŞKAN: 20 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe – Çocuk Hakları ve Çocuk Dostu Kent – 
Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 
etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 21 no’lu Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarına havalesini öneriyoruz. 
BAŞKAN: Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER? 
NAİL KOCABAŞ: Uygundur. 
BAHADIR ALTINKESER: Uygundur.  
BAŞKAN: 21 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarına havale edilmesini 
oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 22 no’lu Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini öneriyoruz. 
BAŞKAN: Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER?  
NAİL KOCABAŞ: Uygundur. 
BAHADIR ALTINKESER: Uygundur.   
BAŞKAN: 22 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza 
sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Evet, Elvin Hanım? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Başkan’ım 23. madde dâhil 33. madde dâhil tüm aradaki maddelerin 
İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilmesini öneriyoruz.  



29 
 

 
 

BAŞKAN: Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER? Uygun mudur? 
NAİL KOCABAŞ: Uygundur. 
BAHADIR ALTINKESER: Uygundur.  
BAŞKAN: Evet, herhangi bir başka görüş bildirmek isteyen? 23 no’lu Önerge dâhil,  33 no’lu 
Önerge dâhil aradaki tüm Önergelerin İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilmesini 
oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 34 no’lu Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: İmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık – Esnaf, Meslek Odaları ve 
Tüketiciyi Koruma – Ulaşım – Hukuk Komisyonlarına havale edilmesini öneriyoruz.  
BAŞKAN: Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER? Uygun mudur? 
NAİL KOCABAŞ: Uygundur. 
BAHADIR ALTINKESER: Uygundur. 
BAŞKAN: 34 no’lu Önergenin İmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık – Esnaf, Meslek Odaları ve 
Tüketiciyi Koruma – Ulaşım – Hukuk Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; 
kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 35? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: 35. madde dâhil, 40. madde de dâhil tüm aradaki maddeler hepsinin 
İmar ve Bayındırlık Komisyonuna edilmesini öneriyoruz. 
BAŞKAN: Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER? 35, 36, 37, 38, 39 ve 40 no’lu Önergelerin 
İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 
Oybirliği ile kabul edilmiştir.  
 
XXII. BAŞKANLIKTAN GELEN ÖNERGENİN GÖRÜŞÜLMESİ 
BAŞKAN: 22. başlıkta Başkanlıktan gelen 1 Önerge var. Bu birimler arasında yeni bir düzenlemeye 
gereksinim duyulduğundan 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 21. maddesi gereğince 
Meclisçe karar alınması hususunda. Elvin Hanım? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Oylanmasını burada Meclisimizde oylanmasını öneriyoruz. 
BAŞKAN: Doğrudan oylanmasını? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Evet. 
BAŞKAN: Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER? Uygun mudur? 1 no’lu Önergenin kabulünü 
oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
 
Şimdi demin Başkanlıktan Gelen Önerge olarak okuyup kabulünü oylarınıza sunmuştum. Kabul 
edilmişti. Hatırlatmak için tekrar okuyacağım. İZSU Genel Müdürlüğünün 2024 yılı Mayıs Ayı Olağan 
Genel Kurul Toplantısında alacağı kararla, 1 Haziran 2024 tarihinden itibaren geçerli olmak üzere tüm 
abonelerimizin tarifelerinde 0-4 metreküp su ve atık su tüketim bedellerinde % 25 oranında indirim 
yapılması hususunda karar alınması için gereğinin yapılması. Elvin Hanım? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Bütçe ve Hukuk Komisyonunda görüşülmesini öneriyoruz. 
BAŞKAN: Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonu? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Evet. 
BAŞKAN: Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER? Sizlerin var mı önerisi? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Tüketiciyi Koruma. 
NAİL KOCABAŞ: Esnaf ve Tüketiciyi Koruma Komisyonuna gitmesini de talep ediyoruz 
Başkan’ım. 
BAŞKAN: Öyle mi? Uygun görüyor musunuz? 
ZAFER LEVENT YILDIR: Uygundur Başkan’ım. 
BAŞKAN: Peki, sizin bir Öneriniz var mı? 
BAHADIR ALTINKESER: Uygun. 
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BAŞKAN: Evet, 10 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe – Hukuk – Esnaf, Meslek Odaları ve 
Tüketiciyi Koruma Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 
etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.  
 
 
 
YAZILI ÖNERGELER; 
 
BAŞKAN: Yine Demin okuyarak Gündeme aldığımız Zafer Levent YILDIR ve Elvin SÖNMEZ 
GÜLER’in 2 Önergesi vardı. 2 no’lu Yazılı Önerge İzmir İlinin kıyılarının gerek turizm potansiyeli 
gerekse de balıkçılık potansiyelinin geliştirilmesi, sürdürebilir kaynaklarının etkin ve verimli 
kullanılabilmesi için Meclisimizce bir çalışma yapılması hakkındaki Önerge. Elvin Hanım? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Bu Önergemizin Deniz, Kıyı Alanları ve Limanlar– Sürdürülebilir 
Enerji ve İklim Değişikliği – Tarım, Orman ve Hayvancılık Komisyonlarına havale edilmesini 
öneriyoruz. 
BAŞKAN: Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER? Uygun mudur?  
NAİL KOCABAŞ: Uygundur. 
BAHADIR ALTINKESER: Uygundur. 
BAŞKAN: 2 no’lu Yazılı Önergenin Deniz, Kıyı Alanları ve Limanlar – Sürdürülebilir Enerji ve 
İklim Değişikliği – Tarım, Orman ve Hayvancılık Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza 
sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.  Diğer Önerge Pazar yerlerinin 
rehabilite edilmesi, etkin ve verimli kullanılması, İl bütününde entegrasyonunun sağlanması, yerli ya 
da yabancı turistik alışveriş potansiyelinin değerlendirilmesi için Meclisçe çalışma yapılması 
hakkındaki önerge. Evet, Elvin Hanım? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Kooperatifçilik ve Pazar Yerleri – Turizm ve Fuarcılık Komisyonuna 
havale edilmesini öneriyoruz. 
BAŞKAN: Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER? Evet, Uygun mudur? 
NAİL KOCABAŞ: Uygundur. 
BAHADIR ALTINKESER: Uygundur.  
BAŞKAN: 1 no’lu Yazılı Önergenin Kooperatifler ve Pazar Yerleri – Turizm ve Fuarcılık 
Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 
kabul edilmiştir. 
 
XXIII. BAŞKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERİN 
GÖRÜŞÜLMESİ 
BAŞKAN: Ek Gündemde Başkanlık Makamınca Gündeme Eklenmesi istenen Önergeler var. Ek 1 
no’lu Önerge dâhil, Ek 9 no’lu Önerge dâhil, aradaki tüm Önergelerin, Gündeme alınmasını 
oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Ek 1 no’lu Önerge? 
Elvin Hanım? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Ek 1 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesini 
öneriyoruz. 
BAŞKAN: Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER? Evet? 
NAİL KOCABAŞ: Uygundur. 
BAHADIR ALTINKESER: Uygundur. 
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BAŞKAN: Ek 1 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza 
sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Ek 2 n o’lu Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Ek 2 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarına havale 
edilmesini öneriyoruz. 
BAŞKAN: Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER? Evet, sizlerin? 
NAİL KOCABAŞ: Uygundur. 
BAHADIR ALTINKESER: Uygundur.  
BAŞKAN: Ek 2 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarına havale edilmesini 
oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Ek 3 no’lu Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Oylanması uygundur… 
BAŞKAN: Doğrudan oylanması? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Öneriyoruz. Evet. 
BAŞKAN: Buyurun. 
HAKAN YILDIZ: Sayın Başkan, bunlar bir indirimi kapsadığı için bir mali durumdur. Bütçe 
Komisyonu görmeden doğrudan oylanması mümkün değildir. O yüzden Bütçe Komisyonuna 
havalesini talep ediyoruz. Bütçe Komisyonu değerlendirsin acil kaydıyla. Bir dahaki Meclise 
değerlendiririz.  
ZAFER LEVENT YILDIR: Uygundur Başkan’ım. 
BAŞKAN: Peki. Sayın ALTINKESER? Sizce? 
SALONDAN: Bizce de uygundur. 
BAŞKAN: Ek 3 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza 
sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Ek 4 no’lu Önerge? Emekli 
Dayanışma Kartı ile ilgili Önerge bu. Evet.  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Aynen, aynı kapsamda Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesini 
öneriyoruz.  
BAŞKAN: Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER? Uygun mu? Ek 4 no’lu Önergenin Plan ve 
Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 
edilmiştir. Ek 5 no’lu Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: 5 no’lu Önergenin de Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini 
öneriyoruz.  
BAŞKAN: Evet, Anne Dayanışma Kartı ile ilgili olarak. Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER? 
Buyurun. 
NAİL KOCABAŞ: Uygundur. 
BAHADIR ALTINKESER: Uygundur.   
BAŞKAN: Ek 5 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza 
sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Ek 6 no’lu Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Oylanmasını öneriyoruz. 
BAŞKAN: Doğrudan oylanmasını? Sayın GÜLER? Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER? Sizce? 
Buyurun. 
NAİL KOCABAŞ: Uygundur. 
HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın Başkan bu… 
BAHADIR ALTINKESER: Uygundur. 
HÜSNÜ BOZTEPE: Bu en son 2- 3 tane Komisyon bunların hepsinin Hukuk’a da gitmesi lazım. 
HAKAN YILDIZ: 3, 4, 5… 
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HÜSNÜ BOZTEPE: Çünkü bunlar Hukuki bir olay da var. Çünkü daha önce yine biz bunlarla ilgili 
karar almaya çalışmıştık, olmamıştı gibi. Bunun Hukuk Komisyonuna gitmesi lazım. Oradaki 
Hukukçu arkadaşların da bakması lazım diye düşünüyorum ben. Sanırım Grubumuz da aynı 
düşüncede. 
BAŞKAN: 4 ve 5 için mi söylüyorsunuz? 
HAKAN YILDIZ: 3, 4, 5. 
HÜSNÜ BOZTEPE: 3, 4, 5 Başkan’ım. 
BAŞKAN: Siz ne düşünüyorsunuz acaba? 
ZAFER LEVENT YILDIR: Başkan’ım burada diğer Komisyonlarda da görüşülebilir. Kaç 
Komisyonda görüşüldüğünün çok önemi yok. Bu kararların bir an önce alınması ve hayata geçirilmesi 
bizim için önemli. Dolayısıyla Komisyonlar görüştükleri takdirde en kısa zamanda tekrar Meclisimize 
gelip, hayata geçirilir hale gelirse bizim için uygundur.  
BAŞKAN: Tamam yani hızlı görüşülmesini istiyorsunuz.  
ZAFER LEVENT YILDIR: Evet. 
BAŞKAN: Sonuçta…  
HAKAN YILDIZ: Esasında. 
BAŞKAN: Buyurun buyurun. 
HAKAN YILDIZ: Yani birden fazla Komisyonlarda görüşülmesi değil. Burada esas temel olan şey; 
Bütçe temeliydi; ama Hukuk’ta şu anlamda önemli, Hüsnü Bey’in hatırlatması doğru. Geçtiğimiz 
dönemde buna benzer kararlar Sayıştay Denetimine tabii olduğu için sıkıntılı süreçler yaşadık. Bu 
yüzden bu 3 konunun da Bütçe, Hukuk paralelde yürümesi, yani diğer Komisyonlar için 
konuşmuyorum. İki temel Komisyon açısından görülmesi elzemdir bu  ayrıntıyı not düşmemiz lazım.  
BAŞKAN: Peki o zaman şöyle yapalım. 3, 4 ve 5 Önergeleri tekrar oylayacağım.  Burada Plan ve 
Bütçe yanında Hukuk Komisyonuna da gitmesini öneriyoruz. Sadece Komisyondaki 
arkadaşlarımızdan ricamız mümkün olduğunca erken karar vermeleri ve dolayısıyla bu uygulamaları 
bizimde bir an önce başlatabilmemiz. Ek 3,  Ek 4 veEk  5 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe – Hukuk 
Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 
kabul edilmiştir. Ek 6 no’lu Önerge? Doğrudan oylanması. Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER? 
Sizce uygun mudur? Sizce? Ek 6 no’lu Önergenin doğrudan kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 
edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Ek 7 no’lu Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Doğrudan oylanmasını öneriyoruz 7 maddenin de. 
BAŞKAN: Evet, Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER? Sizce?  
NAİL KOCABAŞ: Hukuk Komisyonuna havalesini istiyoruz.  
BAHADIR ALTINKESER: Biz de Hukuk Komisyonunda görüşülmesini istiyoruz. 
BAŞKAN: Evet. 
ZAFER LEVENT YILDIR: Başkan’ım size yetki verilmesi burada söz konusu. Dolayısıyla bu bizim 
için bir güven sorunu değil. Hukuki bir sorun da görmüyoruz bunda. Dolayısıyla bu yetkinin verilmesi 
konusunun oylanması bizim için uygundur.  
BAŞKAN: Doğrudan oylanmasını istiyorsunuz. 
ZAFER LEVENT YILDIR: Evet. 
BAŞKAN: Buyurun Hakan Bey. 
HAKAN YILDIZ: Sayın Başkan size verilen bir yetkidir, burası doğru. Ancak içerisinde kat karşılığı 
anlaşmayı da kapsayan geniş bir tanım vardır. Bunu Hukuk Komisyonumuzun acil kaydıyla 
Perşembeye kadar incelemesin de bir esas bakımından bir sakınca görmeyiz. Böylece bir soru işareti 
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olmayı ortadan kaldıracağımızı düşünüyorum. O yüzden Hukuk Komisyonuna acil kaydıyla 
görmesinin bu kadar kapsamlı bir yetki bakımından yerinde olacağı kanaatindeyiz. Takdir Meclisindir. 
BAŞKAN: Sizin var mı bir görüşünüz? Aynı görüştesiniz. Israr mı ediyorsunuz doğrudan 
oylanmasını?  
ZAFER LEVENT YILDIR: Başkan’ım acil kaydıyla olduğu takdirde bunun anlamı, “2 gün 
sonraysa” sorun yok.  
BAŞKAN: Peki. 
ZAFER LEVENT YILDIR: Olabilir. 
BAŞKAN: Peki, o zaman Hukuk… Efendim? Buyurun buyurun. 
İLKAY GİRGİN ERDOĞAN: Başkan’ım, biraz önce… Biraz önce Grup Başkan Vekilimiz söz aldı, 
şunu söylemek istiyorum; Bir Başkana olan güvenle ilgilidir. Yani size vereceğimiz bu Meclisin 
yetkisidir. Bunun zaten hukuki dayanağı vardır. O nedenle yani isterse 1 gün sonra isterse 2 gün sonra 
verirsin. Bu, bu Meclisin, halkın seçtiği bu Meclisin size duyduğu güvenle ilgilidir. Hukuki olarak da 
bir Başkan olarak da mesela ben böyle bir şey sunduğumda hukuki olarak bir sakıncası olmadı ve 
hukuka aykırı olmadığı için de oylanmasını talep ediyoruz.  
BAŞKAN: Tamam, şöyle Değerli Arkadaşlarım hani bu tartışmanın şey olmasını istemiyorum 
uzamasını da. Müsaade ederseniz ben Başkanlık yetkimi kullanıyorum. Hukuk Komisyonuna 
gönderelim. Ben, arkadaşlarımızın bunu gözden geçirmesinde bir sakınca görmüyorum. Sizin iyi 
niyetinizi ve güveninizi anladım ve çok teşekkür ederim. Yani bununla ilgili bir şey yok, bir sorun yok 
ama hani bunun üzerine bir tartışma yapmanın bir anlamı yok diye düşünüyorum. O yüzden uygun 
görürseniz, kabul ederseniz Hukuk Komisyonuna havalesini oylarınıza sunacağım. Olur mu? Uygun 
musunuz?  
ZAFER LEVENT YILDIR: Uygundur. 
BAŞKAN: Peki, teşekkür ederim. Ek 7 no’lu Önergenin Hukuk Komisyonuna havale edilmesini 
oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Ek 8 no’lu Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Doğrudan oylanmasını öneriyoruz yine 8. maddenin.  
BAŞKAN: Sayın KOCABAŞ? Sayın ALTINKESER? Evet Sizce?  
NAİL KOCABAŞ: Uygundur. 
BAHADIR ALTINKESER: Uygundur.    
BAŞKAN: Ek 8 no’lu Önergenin doğrudan kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 
etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Ek 9 no’lu Önerge? 
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Doğrudan oylanmasını öneriyoruz. 
HAKAN YILDIZ: Sayın Başkan… 
BAŞKAN: Buyurun buyurun.  
HAKAN YILDIZ: Sayın Başkan, bu Önerge için Grubumuz adına çok mutlu olduğumuzu ifade 
etmek isteriz. Çünkü bu Önerge bir önceki dönemin yanlış aldığı bir kararın dönülmesini ortaya konan 
bir önergedir. Çünkü geçtiğimiz dönemde Kentsel Dönüşüm Daire Başkanlığının kapatılmasının, Milli 
Emlak’ta kamulaştırmanın da depreme bağlanmasının ne kadar sakıncalı ve ne kadar yanlış olduğunu 
AK Parti Grubu ve Milliyetçi Hareket Partisi olarak ifade etmiştik. O günün koşullarında bunun tekrar 
geri geleceğini bildiğimizi çünkü bu kentin deprem riski altında olduğunun ve tecrübeli bir Kentsel 
Dönüşüm Daire Başkanlığı Personelinin bunu yönetmesi gerektiğini böyle bir Daire Başkanlığının 
kapatılmasının son derece sakıncalı olduğunu ifade etmiştik. Kaldı ki AK Parti olarak, Kentsel 
Dönüşüm Başkanlığının kurulduğu, deprem riskini 6 Şubatta yaşadığımız, 30 Ekimde İzmir’de 
yaşadığımızı düşünürsek bunun tekrar bir yanlıştan dönülme maddesi olarak gördüğümüzü ve olumlu 
karşıladığımızı özellikle ifade etmek istiyorum. Bu anlamda bu maddenin çok kıymetli ve değerli 
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olduğunu, tüm Komisyon Üyelerimizin de bu gözle değerlendireceğini özellikle ifade ederim. Ama bir 
önceki Mecliste bizim üzerinde de çok tartıştığımız ve kapatılmaması noktasında bir görüş verdiğimiz 
bir Dairemizin tekrar Büyükşehir Yönetim Şeması içerisinde yer almasından da memnuniyet 
duyacağımızı ifade etmek isterim. (1 dakika 28 saniye) 
BAŞKAN: Peki, başka görüş var mıydı? Ben de şunu söyleyeyim; Yani o dönem tabii ben de Meclis 
Üyesiydim ve hani oradaki düşüncenin işlemleri biraz daha hızlı ilerletmek olduğunu biliyorum. Bizim 
ama geçen süreç içerisinde işleyişi değerlendirdiğimiz zaman tekrar kurulmasının yararlı olacağı 
yönünde bir kanaatimiz oluştu. O nedenle kuruyoruz. İyi niyetli bir çabaydı diye düşünüyorum. Bir de 
sadece şey yok orada tabii ki başka düzenlemeler de var. Oylarınıza sunuyorum tekrar başka 
söyleyecek bir şey yok. Ek 9 no’lu Önergenin doğrudan kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 
edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim.  
 
XXIV. KOMİSYONLARDAN GELEN RAPORLARIN GÖRÜŞÜLMESİ 
BAŞKAN: Ve şey yapacağız. Komisyonlardan gelen 2 Raporumuz var… Kim kapatıyor bunu yahu? 
Onları da görüşerek Gündem de ki şeyleri tamamlamış olacağız. Komisyonlardan gelen 1 no’lu Rapor? 
Evet, oybirliği ile kabul edilmiş bir isim önerisi. Var mı bir görüşünüz? Şöyle diyelim 1 ve 2 no’lu 
Komisyon Raporunu geldiği gibi oylayalım mı? Kabul ediyor musunuz?  
ELVİN SÖNMEZ GÜLER: Aynen aynen. 
BAŞKAN: Uygun mudur? 
ZAFER LEVENT YILDIR: Uygundur Başkan’ım.  
BAŞKAN: Komisyonlardan gelen 1 no’lu ve 2 no’lu Komisyon Raporlarının olduğu şekliyle 
kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Şimdi… 
Peki… I. ve II. Meclis Başkan Vekilleri oylamasında kullanılan oy sayısı 176, geçersiz oy sayısı 41, 
geçerli oy sayısı 135 olup; 135 oyla Altan İNANÇ Meclis I. Başkan Vekilliğine, 134 oyla Mehmet 
Atilla BAYSAK Meclis II. Başkan Vekilliğine seçilmiştir. Hayırlı olsun.  
Divan Kâtipleri oylamasındaysa; 179 oy, geçersiz oy 9, geçerli oy 170. Mustafa VATANSEVER 139, 
Uygar KANMIŞ 138, Sultan İPEKLİ AKSOY 137, Doğukan MALTEPE 130, Enes UĞUZ 122 Gizli 
Oy ile Asıl Divan Kâtip Üyeliğe; Ceren TÜRER UYKAL 124, Gizem ÇETİNKAYA ÜLKER 120, Ali 
Eren ALİBEŞEOĞLU 118, İpek KUL 113, Abdulhakim EVİN 94 Gizli Oy ile Yedek Divan Kâtip 
Üyeliğine seçilmişlerdir. Arkadaşlarımıza hayırlı olsun. Siz sayımları tamamlayın… (Salondan ses 
kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Yeni arkadaşlarımız artık 
önümüzdeki Mecliste artık otursunlar. Hayırlı olsun tüm arkadaşlarımıza diğer oylamalar devam 
ediyor sayımları.  
 
XXV. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLİS ÜYELERİNİN MAZERETLERİNİN 
GÖRÜŞÜLMESİ 
BAŞKAN: Toplantıya katılamayan Meclis Üyelerinin Mazeretlerinin kabulünü oylarınıza sunuyorum; 
kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

XXVI. GÜNDEM DIŞI KONUŞMA TALEPLERİ 
BAŞKAN: Ve Gündem Dışı Konuşmak isteyen arkadaşımız var mıdır? Evet, buyurun Hakan Bey. 
HAKAN YILDIZ: Sayın Başkan, Değerli Meclis, hepiniz tekrardan saygıyla selamlıyorum. 
Yaşadığımız 31 Mart seçimleri İzmir’imize, Kent’imize hayırlar getirmesini temenni ediyoruz. Bir 
seçim kampanyası süreci tamamladık. İzmirli, size iktidar olmayı bize de denetleme görevi verdi. Bu 
günden itibaren vaat ettiğiniz projelerinizin hayata geçirilip geçirilmediğini tüm hususları denetleyen 
bir anlayışla süreci yakın takip edeceğimizi, kentin ciddi problemlerin de sorunların çözümü 
noktasında muhalefetin üzerine düşen tüm vazifesini yerine getireceğini özellikle belirtmek isterim. 
Burada bu gün gayet güzel bir katılım var. Bütün Belediye Başkanlarımız burada görüyorum. Onların 
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da İlçe Belediye Başkanlarının da yeni dönemde başarılar diliyoruz. AK Parti Grubu ve Milliyetçi 
Hareket Partisi olarak bu 5 yıllık süreç içerisinde, geçtiğimiz dönemlerde olduğu gibi ortaya konulan 
vaatlerin hayata geçip geçmediği hem ilçe bazında hem Büyükşehir bazında, kent sorunları noktasında 
Grubumuz aynı hassasiyet ve aynı tutumda devam edecektir. Bu yeni sürecin tüm Meclise ve tüm 
İzmir’e hayırlı olmasını temenni ederim. Hepinize saygılar sunarım. ( 1 dakika 10 saniye) 
BAŞKAN: Teşekkür ederim, sağ olun. Başka bir görüş var mı arkadaşlar? Evet. Bunları bekleyecek 
miyiz? 
LEVENT İŞLER(YAZI İŞLERİ VE KARARLAR DAİRESİ BAŞKANI): Bekleyeceğiz 
Başkan’ım… 
BAŞKAN: Değerli Arkadaşlar, bir daha ki Birleşimimizi 19 Nisan 2024 Cuma günü saat yine 
17.00’de yapalım, yapacağız… (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler 
ve sözler.) Efendim? (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) 
Nasıl yapacağız? (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) 
BAŞKAN: Büyükşehir mi? 
SELÇUK BAŞKAN: Hayır hayır Urla 17.00’de. Ben Urla’yı öne alayım, Perşembeye alayım 
Bşkan’ım. 
BAŞKAN: Tamam tamam yaparsınız o zaman tamam. Sayımların bitmesini beklemek ve bunu ilan 
etmek durumundayız. İsterseniz bir ara verelim 10 dakika, 15 dakika kadar. Bu arada Divan’a yeni 
seçilen arkadaşlarımızı da buraya davet edelim. Hem sayıma yardımcı olsunlar hem de sonraki 
oturumda onlar bulunsunlar.  
 
 

(İZMİR BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ MECLİSİNİN NİSAN AYI OLAĞAN 
TOPLANTISININ II. BİRLEŞİMİNİNE 10 DAKİKA ARA VERİLDİ.) 

 
II. OTURUM 

 
BAŞKAN: Saygıdeğer Meclis Üyelerimiz kaldığımız yerden devam edelim. İzmir Büyükşehir 
Belediyesi 16/04/2024 tarihinde gerçekleşen I. Birleşimde, Büyükşehir Belediyesi Encümen Üye 
Gizli Oylamasında kullanılan oy sayısı 179, geçersiz oy 30, geçerli oy 149 olup; Saadet ÇAĞLIN 
147, Zafer Levent YILDIR 146, Kazım UMDULAR 145, Erol GÜNGÖR 144, Hidayet PETİN 
144 Gizli Oy ile Büyükşehir Belediyesi Encümen Üyeliğine Seçildiler. Hayırlı olsun. Ege 
Belediyeler Birliğine Belediyemizi temsil etmek üzere 174 oy kullanıldı. 29 oy geçersiz, 145 oy 
geçerli. Sedef CEM 145 Gizli Oy ile Ege Belediyeler Birliği Asıl Üyeliğine; Hüseyin Okan 
ÜRKMEZ 143 Gizli Oy ile Ege Belediyeler Birliği Yedek Üyeliğine Seçildiler. Onlar da hayırlı 
olsun.  Sağlıklı Kentler Birliği ve Dünya Sağlık Örgütü Avrupa Sağlıklı Kentler ağında 
Belediyemizi temsil etmek üzere 180 oy kullanıldı. 41 oy geçersiz, 138 oy geçerli. Osman 
YURTSEVEN 138, Banu GENÇKAN 137, İbrahim ÖZ 136 Gizli Oy ile Türkiye Sağlıklı Kentler 
Birliği Asıl Üyeliğine Seçildiler. İmzalıyoruz değil mi burayı? 
LEVENT İŞLER(YAZI İŞLERİ VE KARARLAR DAİRESİ BAŞKANI): Evet Başkan’ım… 
(Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.)  
BAŞKAN: 31 Mart’ta bu kadar sayım olmadı yahu… (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Islak imzalı tutanakları da dağıtacağız mı? 
(Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Yok kural öyle. 
Tamam mı? Evet. Değerli Arkadaşlar oylamalar tamamen bitti. Sayım yani daha doğrusu. ESHOT 
İdari Encümeni için yapılan Gizli Oylamada, Kullanılan oy 180, geçersiz oy 37, geçerli oy 144. 
Mehmet TÜRKBAY 144, Leman TUNUS 144, Erhan ERDİL 141 Gizli Oy ile ESHOT İdare 
Encümeni Üyeliğine Seçildiler. Hayırlı olsun. Tarihi Kentler Birliği Üyeliği için yapılan Gizli 
Oylamada, 180 oy kullanıldı. 38 geçersiz oy, 142 geçerli oy. Onur TOPUZ 142, İsmail SARI 141, 
Devrim AKSEKİ 141 Gizli Oy ile Tarihi Kentler Birliği Asıl Üyeliğine; Nail KAHRAMAN 138, 
Yunus Nadi ERGEN 135 Gizli Oy ile Tarihi Kentler Birliği Yedek Üyeliğe seçildiler. Ayrıca 
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işaret ile yapılan oylama sonucunda Meclis Dışından Tarihi Kentler Birliği Üyeliğine Can 
ERSOY seçilmiştir. Ve İzmir Kuş Cennetini Koruma Ve Geliştirme Birliği Meclisinde de 180 oy 
kullanıldı. 8 oy geçersiz, 151 oy geçerli…. (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Gerisi nerede peki? Bir hata var bunda. 180. 
8+151=159 oluyor. Gerisi nerede? 
LEVENT İŞLER(YAZI İŞLERİ VE KARARLAR DAİRESİ BAŞKANI): Onlar boş oylar 
Başkan’ım… 
BAŞKAN: Peki diğerleri boş oymuş. Ferhat UYSAL 151, Bahadır ALTINKESER 149, Sezgin 
ÖZGEN 146, Savaş DAĞDEVİREN 143, Aras KAYNARCA 142, Özgür KORKMAZ 141, Erdal 
KARAGÖZ 135, Adem ÖZTÜRK 135, Leman TUNUS 133, Yalçın KAYA 132, Elvin SÖNMEZ 
GÜLER 114, Hatice SEMERCİ 113 Gizli Oy ile İzmir Kuş Cennetini Koruma ve Geliştirme 
Birliği Asıl Üyeliğine; Zafer Levent YILDIR 72, Tuğçe GÜLCÜLER 69, Eşref ÇAKIR 68, Gözde 
ÇELİK ÖZOĞUL 67, Yakup YENİCE 66, Niyazi ARSLAN 65 Gizli Oy ile İzmir Kuş Cennetini 
Koruma ve Geliştirme Birliği Yedek Üyeliğine Seçildiler. Böylece tüm oylamalarımız sonuçlanmış 
oldu. Hayırlı olsun tüm arkadaşlarımıza, başarılar dilerim.  
 
XXVII. İKİNCİ BİRLEŞİMİN GÜN VE SAATİNİN TESPİTİ VE KAPANIŞ 
BAŞKAN: Tekrar son kez söylüyorum. 19 Nisan Cuma günü saat 17.00’de II. Birleşimimiz 
gerçekleşecek. Ve o gün Performans ve Faaliyet Raporunu görüşeceğiz. Hepinize o güne kadar sağlıklı 
ve güzel günler diliyorum. Hoşça kalın.  
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